**ZADÁVACÍ DOKUMENTACE**

podle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „**zákon**“ nebo „**ZZVZ**“)

(dále také jen „**zadávací** **dokumentace**“ anebo „**ZD**“)

**VEŘEJNÁ ZAKÁZKA**

**„Dodávky obvazového materiálu“**

nadlimitní veřejná zakázka na **dodávky** rozdělená na **17 částí** zadávaná v otevřeném nadlimitním řízení podle ust. § 56 ZZVZ

**ZADAVATEL:**

**Centrální zdravotnická zadavatelská s.r.o.**

IČO: 281 81 662

se sídlem: Švendova 1282, 500 03 Hradec Králové

Profil zadavatele: <https://zakazky.cenakhk.cz/profile_display_3517.html>

**Obsah**

[1 Identifikační údaje zadavatele, další informace 3](#_Toc198045129)

[2 Předmět plnění veřejné zakázky a její rozdělení na části 5](#_Toc198045130)

[3 Prohlídka místa plnění veřejné zakázky a místo plnění veřejné zakázky 10](#_Toc198045131)

[4 Požadavky zadavatele na kvalifikaci 11](#_Toc198045132)

[5 Společná ustanovení ke splnění kvalifikačních předpokladů 14](#_Toc198045133)

[6 Obchodní a platební podmínky 17](#_Toc198045134)

[7 Požadavky na způsob zpracování nabídkové ceny 17](#_Toc198045135)

[8 Průběh zadávacího řízení 19](#_Toc198045136)

[9 Posouzení splnění podmínek účasti 19](#_Toc198045137)

[10 Hodnocení nabídek 20](#_Toc198045138)

[11 Podmínky a požadavky na zpracování a podání nabídky 36](#_Toc198045139)

[12 Komunikace se zadavatelem a elektronický nástroj 39](#_Toc198045140)

[13 Závaznost požadavků zadavatele 40](#_Toc198045141)

[14 Vysvětlení, změna nebo doplnění zadávací dokumentace 40](#_Toc198045142)

[15 Lhůta pro podání nabídek 41](#_Toc198045143)

[16 Podmínky pro uzavření Rámcové dohody 42](#_Toc198045144)

[17 Výhrady zadavatele 43](#_Toc198045145)

[18 Seznam příloh 44](#_Toc198045146)

# Identifikační údaje zadavatele, další informace

## Základní údaje o centrálním zadavateli

|  |  |
| --- | --- |
| **Název centrálního zadavatele** | **Centrální zdravotnická zadavatelská s.r.o.** |
| **Sídlo** | Švendova 1282, 500 03 Hradec Králové |
| **Datová schránka** | ndn5skh |
| **IČO zadavatele** | 281 81 662 |
| **DIČ zadavatele** | CZ 281 81 662 |
| **Profil zadavatele** | <https://zakazky.cenakhk.cz/profile_display_3517.html> |
| **Statutární orgán** | * Zdravotnický holding Královéhradeckého kraje a.s., jednatel při výkonu funkce zastoupený Ing. Petrem Raabem; * Milan Zápotocký, jednatel; * Mgr. Jana Holanová, jednatelka. |

Uvedený zadavatel je centrálním zadavatelem a tato veřejná zakázka je zadávána v rámci centralizovaného zadávání ve smyslu ust. § 9 ZZVZ. Centrální zadavatel provádí centralizované zadávání dle ust. § 9 odst. 1 písm. a) ZZVZ spočívající v tom, že provádí toto zadávací řízení, v nichž pořizuje dodávky, jež jsou předmětem této veřejné zakázky, které následně přenechá pověřujícím zadavatelům za cenu nikoli vyšší, než za kterou byly pořízeny. Jednotliví pověřující zadavatelé jsou ve smyslu § 8 odst. 4 ZZVZ následující:

1. **Oblastní nemocnice Trutnov a.s.**, IČO: 260 00 237, se sídlem M. Gorkého 77, Kryblice, Trutnov, PSČ: 541 01;
2. **Oblastní nemocnice Náchod a.s.**, IČO: 260 00 202, se sídlem Purkyňova 446, Náchod, PSČ: 547 01;
3. **Oblastní nemocnice Jičín a.s.**, IČO: 260 01 551, se sídlem Bolzanova 512, Valdické Předměstí, Jičín, PSČ: 506 01;
4. **Městská nemocnice, a.s.**, IČO: 252 62 238, se sídlem Vrchlického 1504, Dvůr Králové nad Labem, okres Trutnov, PSČ: 544 01;
5. **Léčebna pro dlouhodobě nemocné Hradec Králové**, IČO: 001 80 092, se sídlem Pospíšilova tř. 351/4, Hradec Králové, PSČ: 500 03;
6. **Léčebna dlouhodobě nemocných Opočno**, IČO: 001 91 744, se sídlem Nádražní 521, Opočno, PSČ: 517 73;
7. **Sdružení ozdravoven a léčeben okresu Trutnov**, IČO: 001 95 201, se sídlem Procházkova 818, Trutnov, PSČ: 541 01;
8. **Zdravotnická záchranná služba Královéhradeckého kraje**, IČO: 481 45 122, se sídlem Hradecká 1690, Hradec Králové, PSČ: 500 12,

(dále jen jako „**pověřující zadavatelé**“)

**Zadavatel stanovuje, že na tuto centrálně zadávanou zakázku se podle ust. § 211 zákona použijí ustanovení o elektronické komunikaci mezi zadavatelem a dodavateli, a to vč. elektronického podávání nabídek.**

## Zastoupení zadavatele a kontaktní osoby

Zadavatel je při provádění úkonů podle ZZVZ v souvislosti se zadávacím řízením pro danou veřejnou zakázku smluvně zastoupen ve smyslu ust. § 43 ZZVZ následující osobou:

Zástupce zadavatele: **JUDr. Jindřich Vítek, Ph.D.**, advokát Advokátní kanceláře Matzner & Vítek, zapsaný v seznamu advokátů vedeném ČAK pod ev. č. 09459

IČO: 636 22 777

Sídlo: Anny Letenské 34/7, 120 00 Praha 2

Zástupce je zmocněn ke všem úkonům souvisejícím se zadávacím řízením s výjimkou výběru dodavatele, vyloučení účastníka zadávacího řízení, zrušení zadávacího řízení a rozhodnutí o námitkách.

Pro komunikaci s dodavateli zadavatel určil následující kontaktní osobu:

**Mgr. Miroslav Staněk**, advokát

E-mail: [stanek@matznervitek.cz](mailto:stanek@matznervitek.cz)

Kontaktní osoba zajišťuje komunikaci zadavatele s dodavateli (tím nejsou dotčena oprávnění statutárního orgánu či jiné pověřené osoby zadavatele daná ZZVZ). Kontaktní osoba není zástupcem zadavatele ve smyslu ust. § 43 ZZVZ.

## Vymezení zadávací dokumentace a její poskytování

Zadávací dokumentací se rozumí zadávací dokumentace v užším smyslu, tj. veškeré písemné dokumenty obsahující zadávací podmínky, sdělované nebo zpřístupňované účastníkům zadávacího řízení při zahájení zadávacího řízení, s výjimkou formulářů podle § 212 ZZVZ.

V souladu s ust. § 96 odst. 1 a 2 ZZVZ je zadávací dokumentace zveřejněna na profilu zadavatele: <https://zakazky.cenakhk.cz/profile_display_3517.html>.

## Elektronické dokumenty a elektronické podpisy

Pokud je dále v textu této zadávací dokumentace požadováno elektronické předložení originálu dokumentu nebo dokladu (dále společně jen jako „**dokument**“), rozumí se tím předložení dokumentu v elektronické podobě podepsaného elektronicky takovým způsobem, že tento dokument má právní účinek rovnocenný vlastnoručně podepsanému originálu takového listinného dokumentu a současně je zajištěna integrita elektronicky podepsaného dokumentu a jednoznačná identifikace podepisující osoby.

**U elektronických dokumentů, jejichž původcem je dodavatel, se podepsání způsobem uvedeným v předchozím odstavci nevyžaduje. Původcem dle předcházející věty se rozumí každá osoba, z jejíž činnosti dokument vznikl.[[1]](#footnote-2)**

**Jinak na komunikaci mezi zadavatelem a dodavatelem dopadá ust. § 211 odst. 7 ZZVZ.**

Pokud je v textu této zadávací dokumentace požadováno či umožněno elektronické předložení ověřené kopie dokumentu, rozumí se tím předložení dokumentu nebo dokladu v elektronické podobě, který vznikl autorizovanou konverzí z listinné podoby.

Dle ust. § 22 odst. 2 zákona č. 300/2008 Sb., o elektronických úkonech a autorizované konverzi dokumentů, ve znění pozdějších předpisů, má dokument, který vznikl provedením autorizované konverze, stejné právní účinky jako dokument, jehož převedením vznikl.

# Předmět plnění veřejné zakázky a její rozdělení na části

## Rozdělení veřejné zakázky na části

Veřejná zakázka je ve smyslu § 35 ZZVZ a v souladu s ust. § 101 ZZVZ rozdělena na 17 části:

Část 1: Buničitá vata v přířezech – bělená;

Část 2: Buničitá vata dělená – nesterilní tampony;

Část 3: Buničitá vata – sterilní tampony;

Část 4: Kompresy z gázy, 17 vláken, 8 vrstev, založené okraje;

Část 5: Tampon šitý, předepraný, s RTG kontrastem a tkanicí, 17 vláken, 4 vrstvy;

Část 6: Tampon stáčený, bez RTG kontrastu, 17 vláken;

Část 7: Gáza složky, 17 vláken, založené okraje;

Část 8: Gáza v přířezech rolovaná, 17 vláken, 4 – 8 vrstev;

Část 9: Kompresy z gázy, 17 vláken, 8 vrstev, založené okraje;

Část 10: Tampon šitý, předepraný, s RTG kontrastem a tkanicí, 17 - 20 vláken, 4 vrstvy;

Část 11: Tampon stáčený, bez RTG kontrastu, 17 - 20 vláken;

Část 12: Gáza v přířezech skládaná, 17 vláken, bělená bavlna, 16 vrstev;

Část 13: Elastická, kompresivní obinadla s krátkým tahem do 90 %, volně ložená;

Část 14: Elastická, kompresivní obinadla se středním až dlouhým tahem nad 110 %, volně ložená;

Část 15: Elastická, fixační obinadla, volně ložená;

Část 16: Obinadlo sádrové – rychleschnoucí;

Část 17: Elastický, síťový obvaz pro fixaci krytí ran.

**Dodavatelé jsou oprávněni podat svou nabídku pro jednotlivou část veřejné zakázky, jakož i pro více částí (i pro všechny části veřejné zakázky).** Dělení jednotlivých částí však není připuštěno. Dodavatelé musí podat nabídky samostatně pro každou část veřejné zakázky.

Při výběru dodavatele postupuje zadavatel v každé části odděleně, pokud zákon nestanoví jinak. V případě, že není uvedeno jinak, či to nevyplývá ze smyslu či systematiky zadávacích podmínek, platí zadávací podmínky pro všechny části veřejné zakázky.

## Předmět plnění veřejné zakázky

Předmětem plnění veřejné zakázky je zajištění průběžných dílčích dodávek obvazového materiálu pro pověřující zadavatele, a to na dobu 24 měsíců. Pro každou z částí veřejné zakázky bude uzavřena rámcová dohoda s jedním dodavatelem.

Předmět veřejné zakázky, resp. jednotlivé poptávané položky jsou detailně specifikovány v příloze č. 4 této zadávací dokumentace (Cenová tabulka) a příloze č. 5 této zadávací dokumentace (Technické požadavky).

V této tabulce je také uveden **předpokládaný roční objem** dodávek pro všechny pověřující zadavatele. Uvedený předpokládaný objem dodávek je zadavatelem uvedenou množstevní indikací stanovenou pro účely zpracování nabídkových cen (ze které zadavatel vycházel i při stanovení předpokládané hodnoty) a nejde tedy o maximální či závazný rozsah dodávek, které mohou být či budou zadavatelem čerpány během účinnosti rámcové dohody, jejíž vzor tvoří přílohu č. 3 této zadávací dokumentace (Vzor rámcové dohody).

Veřejná zakázka bude plněna na základě rámcových dohod uzavíraných vždy s jedním účastníkem (vybraným dodavatelem) pro každou ze 17 částí veřejné zakázky. Předmětem rámcové dohody budou dodávky obvazového materiálu, který je specifikován v příloze č. 4 a č. 5 této zadávací dokumentace, včetně zajištění dopravy do konsignačního skladu zadavatele a souvisejících služeb.

Dodavatel je oprávněn podat nabídku na libovolný počet částí veřejné zakázky. Jednotlivé části však nelze dále dělit.

Ve vztahu k ust. § 132 odst. 4 zákona zadavatel uvádí, že:

1. všechny podmínky plnění veřejné zakázky jsou uvedeny v dohodě, jejíž vzor tvoří přílohu č. 3 této zadávací dokumentace (Vzor rámcové dohody) ve spojení s údaji dle přílohy č. 5 této zadávací dokumentace (Technické požadavky) a přílohy č. 4 této zadávací dokumentace (Cenová tabulka), kterou vyplní ve své nabídce vybraný dodavatel, a
2. veřejná zakázka bude na základě uzavřené rámcové dohody v celém rozsahu zadána jedinému účastníkovi zadávacího řízení, kterým bude vybraný dodavatel (pro každou z částí veřejné zakázky samostatně).

### Přípustné odchylky

Dodavatelé se v rámci stanovené odchylky mohou odchýlit od stanoveného **rozměru či návinu** zboží pouze tehdy, pokud je tak výslovně uvedeno v příloze č. 5 této zadávací dokumentace (Technické požadavky).

Co se týče odchylek týkajících se stanoveného **množství kusů, případně hmotnosti zboží v baleních** (viz příloha č. 4 této zadávací dokumentace – Cenová tabulka), pokud je v cenové tabulce uveden požadavek dodat určité zboží v balení o stanoveném počtu kusů anebo o určité hmotnosti, pak zadavatel umožňuje, aby se dodavatelé odchýlili od velikosti anebo hmotnosti jím požadovaného balení maximálně o +/- 15 %. Hodnota se zaokrouhluje vždy nahoru na celé ks nebo gramy (např. pokud odchylka vychází 1,2 ks, lze nabídnout balení s rozdílem velikosti až +/- 2 ks, pokud odchylka vychází 1,2 g, lze nabídnout balení s rozdílem hmotnosti až +/- 2 g).

### Certifikace a normy a požadavky na výrobky

Balení obvazového materiálu musí být dodávána v originálním obalu, který je pevný a lze jej snadno a bezpečně otvírat. Balení obvazového materiálu musí být označena názvem, REF (objednací číslo), LOT (šarže), datum exspirace, EAN kódem a musí být označeny srozumitelnými piktogramy.

Dodávky obvazového materiálu na základě této veřejné zakázky musí splňovat veškeré související požadavky stanovené legislativou pro použití pověřujícími zadavateli ve zdravotnických zařízeních. V tomto ohledu musí splňovat podmínky stanovené:

1. zákonem č. 22/1997 Sb., o technických požadavcích na výrobky a o změně a doplnění některých zákonů, když výrobek musí být označen značkou o shodě dle § 13 tohoto zákona a musí být dle právních předpisů způsobilý a vhodný pro použití při poskytování zdravotnické péče,
2. zákonem č. 375/2022 Sb., o zdravotnických prostředcích a diagnostických zdravotnických prostředcích in vitro, a
3. nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2017/745 ze dne 5. dubna 2017 o zdravotnických prostředcích („**MDR**“).

Splnění těchto podmínek prokáže dodavatel v nabídce:

* **doklady a dokumentací dle MDR a značením výrobků dle MDR**,
* **doklady prokazující shodu požadovaného výrobku – prohlášení o shodě dle zákona č. 22/1997 Sb., a označením shody CE – certifikace potvrzující shodu výrobku s příslušnými předpisy EU –** zadavatel požaduje předložení v českém jazyce, anebo s překladem do českého jazyka.

### Klasifikace předmětu veřejné zakázky – CPV

Specifikace předmětu veřejné zakázky podle hlavního slovníku jednotného klasifikačního systému (CPV):

**33141117-3 Vata**

**33141118-0 Tampóny**

**33141115-9 Zdravotnický savý materiál**

**33141114-2 Zdravotnická gáza**

**33141113-4 Obvazy, obinadla**

Konkrétní CPV kódy pro každou z částí veřejné zakázky jsou patrné z přílohy č. 5 této zadávací dokumentace (Technické požadavky).

## Předpokládaná hodnota veřejné zakázky

Předpokládaná hodnota veřejné zakázky byla stanovena v souladu s ustanoveními § 16 a násl. ZZVZ, jako souhrnná předpokládaná hodnota všech veřejných zakázek, které mohou být na základě rámcových dohod zadány.

Předpokládaná hodnota veřejné zakázky za dobu plnění z rámcových dohod, tedy za období 24 měsíců, činí celkem **12 626 014 Kč bez DPH**, z toho připadá na:

|  |  |
| --- | --- |
| **Název části veřejné zakázky:** | **Předpokládaná hodnota části za 12 měsíců** |
| Část 1: Buničitá vata v přířezech – bělená | 761 575 Kč bez DPH |
| Část 2: Buničitá vata dělená – nesterilní tampony | 83 498 Kč bez DPH |
| Část 3: Buničitá vata – sterilní tampony | 242 722 Kč bez DPH |
| Část 4: Kompresy z gázy, 17 vláken, 8 vrstev, založené okraje | 108 066 Kč bez DPH |
| Část 5: Tampon šitý, předepraný, s RTG kontrastem a tkanicí, 17 vláken, 4 vrstvy | 275 130 Kč bez DPH |
| Část 6: Tampon stáčený, bez RTG kontrastu, 17 vláken | 213 227 Kč bez DPH |
| Část 7: Gáza složky, 17 vláken, založené okraje | 110 150 Kč bez DPH |
| Část 8: Gáza v přířezech rolovaná, 17 vláken, 4 – 8 vrstev | 171 908 Kč bez DPH |
| Část 9: Kompresy z gázy, 17 vláken, 8 vrstev, založené okraje | 1 182 167 Kč bez DPH |
| Část 10: Tampon šitý, předepraný, s RTG kontrastem a tkanicí, 17 - 20 vláken, 4 vrstvy | 357 789 Kč bez DPH |
| Část 11: Tampon stáčený, bez RTG kontrastu, 17 - 20 vláken | 703 789 Kč bez DPH |
| Část 12: Gáza v přířezech skládaná, 17 vláken, bělená bavlna, 16 vrstev | 487 793 Kč bez DPH |
| Část 13: Elastická, kompresivní obinadla s krátkým tahem do 90 %, volně ložená | 288 724 Kč bez DPH |
| Část 14: Elastická, kompresivní obinadla se středním až dlouhým tahem nad 110 %, volně ložená | 737 877 Kč bez DPH |
| Část 15: Elastická, fixační obinadla, volně ložená | 99 929 Kč bez DPH |
| Část 16: Obinadlo sádrové – rychleschnoucí | 252 092 Kč bez DPH |
| Část 17: Elastický, síťový obvaz pro fixaci krytí ran | 236 571 Kč bez DPH |
| Celkem za 12 měsíců | 6 313 007 Kč bez DPH |
| **Celkem za 24 měsíců** | **12 626 014 Kč bez DPH** |

## Předpokládaná doba plnění

Doba plnění této veřejné zakázky bude **24 měsíců**, ode dne účinnosti Rámcové dohody s vybraným dodavatelem.

## Způsob plnění veřejné zakázky

Veřejné zakázky budou zadávány na základě rámcové dohody uzavřené s vybraným dodavatelem jako jediným účastníkem rámcové dohody, a to vždy **pro každou část veřejné zakázky samostatně**.

Veřejné zakázky budou zadávány na základě rámcové dohody uzavřené s vybraným dodavatelem jako jediným účastníkem rámcové dohody dle podmínek stanovených v rámcové dohodě, a to vždy pro každou část veřejné zakázky samostatně.

Dle § 132 a násl. zákona uvádí zadavatel následující parametry rámcové dohody

* rámcová dohoda bude pro každou část uzavřena s jediným dodavatelem,
* rámcová dohoda bude uzavřena na dobu 2 let,
* poslední veřejná zakázka dle rámcové dohody může být zadána poslední den doby, na kterou je rámcová dohoda uzavřena s tím, že jednotlivé veřejné zakázky mohou být za této podmínky plněny i po skončení doby, na kterou je rámcová dohoda sjednána,
* veřejné zakázky na základě rámcové dohody budou zadávány postupem bez obnovení soutěže,
* veřejné zakázky budou zadávány na základě jednotkových cen, které vybraný dodavatel uvede ve své nabídce ve formě odpovídající příloze č. 4 této zadávací dokumentace (Cenová tabulka),
* veškeré podmínky pro plnění veřejných zakázek jsou uvedeny v příloze č. 3 této zadávací dokumentace (Vzor rámcové dohody) a příloze č. 5 této zadávací dokumentace (Technické požadavky),
* maximální hodnota veřejných zakázek, které je možno zadat na základě rámcové dohody, je
  + pro část 1: 1 827 780,00 Kč bez DPH,
  + pro část 2: 200 395,00 Kč bez DPH,
  + pro část 3: 582 533,00 Kč bez DPH,
  + pro část 4: 259 358,00 Kč bez DPH,
  + pro část 5: 660 312,00 Kč bez DPH,
  + pro část 6: 511 745,00 Kč bez DPH,
  + pro část 7: 264 360,00 Kč bez DPH,
  + pro část 8: 412 579,00 Kč bez DPH,
  + pro část 9: 2 837 201,00 Kč bez DPH,
  + pro část 10: 858 694,00 Kč bez DPH,
  + pro část 11: 1 689 094,00 Kč bez DPH,
  + pro část 12: 1 170 703,00 Kč bez DPH,
  + pro část 13: 692 938,00 Kč bez DPH,
  + pro část 14: 1 770 905,00 Kč bez DPH,
  + pro část 15: 239 830,00 Kč bez DPH,
  + pro část 16: 605 021,00 Kč bez DPH,
  + pro část 17: 567 770,00 Kč bez DPH.

Zadavatel upozorňuje, že stanovená maximální hodnota veřejných zakázek, které mohou být na základě rámcové dohody zadány, překračuje předpokládanou hodnotu veřejné zakázky. Zadavatel stanovil předpokládanou hodnotu veřejné zakázky dle hodnoty tohoto druhu zboží odebraného za kalendářní rok 2024. S ohledem na charakter předmětu plnění rámcové dohody, tj. na to, že se jedná o dodávky spotřebního zdravotnického materiálu, jehož spotřeba je závislá na reálné potřebě pověřujících zadavatelů, resp. pacientů, kterým jejich zdravotnická zařízení poskytují zdravotnickou péči, je míra, s jakou může zadavatel odhadovat potřebný objem tohoto materiálu do značné míry omezená. V tomto ohledu nelze s jistotou reflektovat nejen nabídkové ceny dodavatelů (zejm. v návaznosti na cenový vývoj v uplynuté době), ale ani reálnou spotřebu tohoto materiálu (která může výrazně narůst např. v důsledku mimořádné epidemické situace), stanovil zadavatel maximální hodnotu veřejných zakázek nad úrovní předpokládané hodnoty tak, aby rámcová dohoda zohledňovala možné výkyvy ve spotřebě.

**Tato stanovená maximální hodnota veřejných zakázek je současně nejvyšší přípustnou nabídkovou cenou. Dodavatele, který ji překročí, zadavatel ze zadávacího řízení vyloučí pro nesplnění zadávacích podmínek.**

# Prohlídka místa plnění veřejné zakázky a místo plnění veřejné zakázky

Zadavatel vzhledem k povaze předmětu plnění veřejné zakázky neorganizuje prohlídku místa plnění a jeho okolí ve smyslu § 97 ZZVZ.

Místem dodání zdravotnického materiálu jsou jednotlivá zdravotnická zařízení pověřujících zadavatelů v Královéhradeckém kraji, přičemž zboží bude dodáváno do místa dodání **prostřednictvím místa plnění (konsignačního skladu)** určeného zadavatelem. V současné době se tento sklad v návaznosti na předchozí smluvní závazky zadavatele nachází na adrese: Areál logistického centra, K Arconu 77, Jažlovice, 251 01 Říčany.

Dopravu zboží z konsignačního skladu do místa dodání zajistí zadavatel (kupující) v rámci logistických služeb, které je dodavatel povinen zohlednit při tvorbě nabídkové ceny v rámci refundace logistických služeb (srov. čl. 7.1 a 7.2 této zadávací dokumentace).

# Požadavky zadavatele na kvalifikaci

Dodavatelé jsou povinni prokázat splnění kvalifikace podle ust. § 73 až § 79 ZZVZ předložením dokladů uvedených v čl. 4.1, 4.2 a 4.3 zadávací dokumentace.

Zadavatel neumožňuje ve smyslu ust. § 86 odst. 2 ZZVZ nahrazení požadovaných dokladů jiným než v zadávací dokumentaci výslovně připuštěným čestným prohlášením dodavatele (tím není dotčeno **právo dodavatele nahradit požadované doklady výpisem ze seznamu kvalifikovaných dodavatelů** či jednotným evropským osvědčením pro veřejné zakázky).

Vybraný dodavatel (účastník zadávacího řízení, který byl vybrán k uzavření Rámcové dohody) je na žádost povinen zadavateli postupem dle § 122 odst. 3 písm. a) ZZVZ předložit originály nebo ověřené kopie dokladů o jeho kvalifikaci v elektronické podobě.

Kvalifikovaným pro plnění veřejné zakázky je v souladu s ust. § 73 ZZVZ dodavatel, který:

1. splní základní způsobilost podle ust. § 74 ZZVZ,
2. splní profesní způsobilost podle ust. § 77 ZZVZ a
3. splní technickou kvalifikaci podle ust. § 79 ZZVZ.

## Základní způsobilost podle ust. § 74 ZZVZ

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Způsobilým je dodavatel, který:** | | **Způsob prokázání:** |
| a) | nebyl v zemi svého sídla v posledních 5 letech před zahájením zadávacího řízení pravomocně odsouzen pro trestný čin uvedený v příloze č. 3 k ZZVZ nebo obdobný trestný čin podle právního řádu země sídla dodavatele; k zahlazeným odsouzením se nepřihlíží; | **Výpis z evidence Rejstříku trestů** dle § 75 odst. 1 písm. a) ZZVZpro každou fyzickou a právnickou osobu, pro niž je dle ZZVZ a zadávacích podmínek vyžadován.  K zahraničním osobám viz § 81 ZZVZ. |
| b) | nemá v České republice nebo v zemi svého sídla v evidenci daní zachycen splatný daňový nedoplatek; | **Potvrzení příslušného finančního úřadu** dle § 75 odst. 1 písm. b) ZZVZ,ve vztahu ke spotřební dani **písemné čestné prohlášení** dle § 75 odst. 1 písm. c) ZZVZ, z něhož jednoznačně vyplývá splnění této způsobilosti. |
| c) | nemá v České republice nebo v zemi svého sídla splatný nedoplatek na pojistném nebo na penále na veřejné zdravotní pojištění; | **Čestné prohlášení dodavatele** dle § 75 odst. 1 písm. d) ZZVZ, z něhož jednoznačně vyplývá splnění této způsobilosti. |
| d) | nemá v České republice nebo v zemi svého sídla splatný nedoplatek na pojistném nebo na penále na sociální zabezpečení a příspěvku na státní politiku zaměstnanosti; | **Potvrzení příslušné územní správy sociálního zabezpečení** dle § 75 odst. 1 písm. e) ZZVZ. |
| e) | není v likvidaci, nebylo proti němu vydáno rozhodnutí o úpadku, nebyla vůči němu nařízena nucená správa podle jiného právního předpisu nebo v obdobné situaci podle právního řádu země sídla dodavatele. | **Výpis z obchodního rejstříku dle** § 75 odst. 1 písm. f) ZZVZ nebo v případě, že dodavatel není v obchodním rejstříku zapsán, **čestné prohlášení dodavatele**, z něhož jednoznačně vyplývá splnění této způsobilosti. |
| Doklady prokazující základní způsobilost musí prokazovat splnění požadovaného kritéria způsobilosti nejpozději v době 3 měsíců přede dnem zahájení zadávacího řízení. | | |

*[POZN. Zadavatele k požadavku pod písm. a) výše: Je-li dodavatelem právnická osoba, musí tuto podmínku splňovat tato právnická osoba a zároveň každý člen statutárního orgánu. Je-li členem statutárního orgánu dodavatele právnická osoba, musí tuto podmínku splňovat tato právnická osoba, každý člen statutárního orgánu této právnické osoby a osoba zastupující tuto právnickou osobu ve statutárním orgánu dodavatele. Účastní-li se zadávacího řízení pobočka závodu zahraniční právnické osoby, musí podmínku splňovat tato právnická osoba a vedoucí pobočky závodu; v případě pobočky závodu české právnické osoby musí podmínku splňovat tato právnická osoba, každý člen statutárního orgánu této právnické osoby, osoba zastupující tuto právnickou osobu ve statutárním orgánu dodavatele a vedoucí pobočky závodu.]*

Dodavatelé jsou oprávněni v nabídce nahradit předložení dokladů o splnění základní způsobilosti uvedených v tabulce výše čestným prohlášením (formulář 2.1.1. připojený k této zadávací dokumentaci).

## Profesní způsobilost dle ust. § 77 ZZVZ

| **Zadavatel požaduje:** | | **Způsob prokázání** |
| --- | --- | --- |
| a) | předložení výpisu z obchodního rejstříku nebo jiné obdobné evidence, pokud jiný právní předpis zápis do takové evidence vyžaduje. | Výpis z obchodního rejstříku či jiné obdobné evidence. |

Dodavatelé jsou oprávněni v nabídce nahradit předložení dokladů o splnění základní způsobilosti uvedených v tabulce výše čestným prohlášením (formulář 2.1.1. připojený k této zadávací dokumentaci). Pokud právní předpisy v zemi sídla dodavatele výše popsanou profesní způsobilost nevyžadují, dodavatel požadovaný doklad předložit nemusí.

## Technická kvalifikace dle ust. § 79 odst. 2 písm. b) ZZVZ

Dodavatelé předloží seznam významných dodávek realizovaných dodavatelem **za poslední 3 roky před zahájením zadávacího řízení** včetně uvedení:

1. ceny,
2. doby poskytnutí a
3. identifikace objednatele.

Smyslem prokázání této části technické kvalifikace je prokázání schopnosti dodavatele realizovat dodávky v objemu požadovaném zadavatelem, vč. zkušenosti s takovou činností.

**Významnou dodávkou** se rozumí vždy alespoň 1 dodávka materiálu obdobnému předmětu plnění veřejné zakázky a v obdobném rozsahu veřejné zakázky. Pro účely splnění technické kvalifikace dodavatelé musí předložit významné dodávky:

| **Pro část veřejné zakázky** | **Předmět dodávky** | **Minimální hodnota dodávky v Kč bez DPH za 12 měsíců[[2]](#footnote-3)** |
| --- | --- | --- |
| Část 1 | Buničitá vata | 152 315 Kč bez DPH |
| Část 2 | Buničitá vata | 16 700 Kč bez DPH |
| Část 3 | Buničitá vata | 48 544 Kč bez DPH |
| Část 4 | Gáza nesterilní | 21 613 Kč bez DPH |
| Část 5 | Gáza nesterilní | 55 026 Kč bez DPH |
| Část 6 | Gáza nesterilní | 42 645 Kč bez DPH |
| Část 7 | Gáza nesterilní | 22 030 Kč bez DPH |
| Část 8 | Gáza nesterilní | 34 382 Kč bez DPH |
| Část 9 | Gáza sterilní | 236 433 Kč bez DPH |
| Část 10 | Gáza sterilní | 71 558 Kč bez DPH |
| Část 11 | Gáza sterilní | 140 758 Kč bez DPH |
| Část 12 | Gáza sterilní | 97 559 Kč bez DPH |
| Část 13 | Obvazy a/nebo obinadla | 57 745 Kč bez DPH |
| Část 14 | Obvazy a/nebo obinadla | 147 575 Kč bez DPH |
| Část 15 | Obvazy a/nebo obinadla | 19 986 Kč bez DPH |
| Část 16 | Obvazy a/nebo obinadla | 50 418 Kč bez DPH |
| Část 17 | Obvazy a/nebo obinadla | 47 314 Kč bez DPH |

U všech částí veřejné zakázky, do kterých dodavatel podává nabídku, musí ve smyslu bezprostředně předcházející tabulky uvést ve formuláři č. 2.2.1. veškeré údaje nezbytné pro posouzení, zda dodavatel splňuje požadavek na kvalifikaci v celém rozsahu.

Pro vyvrácení jakýchkoliv pochybností zadavatel uvádí, že jednou referencí je možno prokázat splnění minimální úrovně technické kvalifikace pro více částí veřejné zakázky pouze za předpokladu, že cena dodávek odpovídá součtu všech minimálních hodnot dodávek částí veřejné zakázky, ke kterým dodavatel touto referencí technickou kvalifikaci prokazuje (např. pokud dodavatel předloží pro účely splnění technické kvalifikace části 1, 2 a 3 veřejné zakázky jednu dodávku buničité vaty za období 12 měsíců, musí tato dodávka dosahovat hodnoty minimálně 217 558,94 Kč bez DPH).

Tento požadavek zadavatel stanovuje z důvodu prokázání schopnosti dodavatele dodat potřebnou kapacitu poptávaného materiálu za shodné období.

Seznam významných dodávek sestavuje dodavatel, přičemž **není povinen předkládat osvědčení objednatele**.

# Společná ustanovení ke splnění kvalifikačních předpokladů

Pokud byla některá z referenčních zakázek plněna v zemi odlišné od České republiky, tak dodavatelé uvedou v předmětných dokumentech hodnotu referenční zakázky v měně této jiné země a zadavatel poté při posuzování daných referenčních zakázek provede přepočet hodnoty z jiné měny na CZK dle kurzů zveřejněných Českou národní bankou[[3]](#footnote-4) ke dni, ve kterém bylo zahájeno toto zadávací řízení.

## Pravost dokladů prokazujících splnění kvalifikace

Dodavatel prokáže splnění kvalifikace ve všech případech příslušnými doklady předloženými v prostých kopiích. Zadavatel však vždy bude před uzavřením Rámcové dohody od vybraného dodavatele požadovat předložení originálů nebo ověřených kopií dokladů prokazujících splnění kvalifikace v elektronické podobě.

Vybraný dodavatel (účastník zadávacího řízení, který byl vybrán k uzavření Rámcové dohody) potom bude povinen zadavateli postupem dle ust. § 122 odst. 3 písm. a) ZZVZ ve spojení s ust. § 122 odst. 4 písm. a) ZZVZ předložit originály nebo ověřené kopie dokladů o jeho kvalifikaci v elektronické podobě.

V případě cizojazyčných dokumentů připojí účastník k dokumentům překlad do českého jazyka. Povinnost připojit k dokladům překlad do českého jazyka se nevztahuje na doklady v jazyce slovenském.

Výše uvedené ustanovení se týká všech dokladů, nejen kvalifikačních, a celá nabídka tak může být podána ve slovenském jazyce.

## Stáří dokladů prokazujících splnění kvalifikace

Doklady prokazující základní způsobilost musí prokazovat splnění požadovaného kritéria způsobilosti nejpozději v době 3 měsíců přede dnem zahájení zadávacího řízení.

## Prokázání kvalifikace v případě zahraničních osob

Zahraniční dodavatel prokazuje splnění kvalifikace způsobem dle ust. § 81 ZZVZ doklady vydanými podle právního řádu země, ve které byla získána, a to v rozsahu požadovaném zadavatelem. Pokud ZZVZ nebo zadavatel vyžaduje předložení dokladu podle právního řádu České republiky, může dodavatel předložit obdobný doklad podle právního řádu státu, ve kterém se tento doklad vydává; tento doklad se předkládá s překladem do českého jazyka. Čl. 5.1. zadávací dokumentace ohledně jazyka dokumentů se použije obdobně.

Výpis z evidence Rejstříku trestů v ČR vydává Rejstřík trestů. Potvrzení pro daňové nedoplatky zahraničních dodavatelů v ČR vydává Finanční úřad pro Prahu 1 a potvrzení pro nedoplatky zahraničních dodavatelů v ČR na pojistném a na penále na sociální zabezpečení a příspěvku na státní politiku zaměstnanosti vydává Pražská správa sociálního zabezpečení.

## Prokázání části kvalifikace prostřednictvím jiných osob

Dodavatel může ekonomickou kvalifikaci, technickou kvalifikaci nebo profesní způsobilost, s výjimkou kritéria podle ust. § 77 odst. 1 ZZVZ, požadovanou zadavatelem prokázat prostřednictvím jiných osob. Dodavatel je v takovém případě povinen zadavateli podle ust. § 83 odst. 1 ZZVZ předložit:

## doklady prokazující splnění profesní způsobilosti podle ust. § 77 odst. 1 ZZVZ jinou osobou,

## doklady prokazující splnění chybějící části kvalifikace prostřednictvím jiné osoby,

## doklady o splnění základní způsobilosti podle ust. § 74 ZZVZ jinou osobou, a

## smlouvu nebo jinou osobou podepsané potvrzení o její existenci, jejímž obsahem je závazek jiné osoby k poskytnutí plnění určeného k plnění veřejné zakázky nebo k poskytnutí věcí nebo práv, s nimiž bude dodavatel oprávněn disponovat při plnění veřejné zakázky, a to alespoň v rozsahu, v jakém jiná osoba prokázala kvalifikaci za dodavatele. Prokazuje-li dodavatel prostřednictvím jiné osoby kvalifikaci a předkládá doklady podle ust. § 79 odst. 2 písm. a), b) nebo d) ZZVZ vztahující se k takové osobě, musí ze smlouvy nebo potvrzení o její existenci podle odstavce § 79 odst. 1 písm. d) ZZVZ vyplývat závazek, že jiná osoba bude vykonávat stavební práce, služby či dodávky, ke kterým se prokazované kritérium kvalifikace vztahuje. Má se za to, že požadavek podle § 79 odst. 1 písm. d) ZZVZ je splněn, pokud z obsahu smlouvy nebo potvrzení o její existenci podle § 79 odst. 1 písm. d) ZZVZ vyplývá závazek jiné osoby plnit veřejnou zakázku společně a nerozdílně s dodavatelem; to neplatí, pokud smlouva nebo potvrzení o její existenci podle § 79 odst. 1 písm. d) ZZVZ musí splňovat požadavky podle § 79 odstavce 2 ZZVZ.

Osoby, jejichž prostřednictvím dodavatel prokazuje kvalifikaci ve veřejné zakázce, je dodavatel povinen využívat při plnění veřejných zakázek. Dodavatel je povinen poskytnout součinnost k tomu, aby byl zadavatel schopen identifikovat osoby poskytující plnění na jeho straně.

Dodavatelé a jiné osoby prokazují kvalifikaci společně. Tzn., že každý z požadavků technické kvalifikace dle této zadávací dokumentace je oprávněn prokázat jiný subjekt (dodavatel či jiná osoba).

## Prokázání kvalifikace v případě společné nabídky

V případě společné účasti dodavatelů prokazuje základní způsobilost podle § 74 ZZVZ a profesní způsobilost podle ust. § 77 odst. 1 ZZVZ každý dodavatel samostatně.

Zadavatel ve smyslu § 103 odst. 1 písm. f) ZZVZ vyžaduje, aby odpovědnost za plnění veřejné zakázky nesli všichni dodavatelé podávající společnou nabídku společně a nerozdílně (v nabídce musí být doložen písemný závazek všech dodavatelů podávajících společnou nabídku o společné a nerozdílné odpovědnosti za plnění veřejné zakázky), přičemž jeden z dodavatelů bude určen jako vedoucí společník.

## Výpis ze seznamu kvalifikovaných dodavatelů

Předložení dokladu o zapsání dodavatele do seznamu kvalifikovaných dodavatelů vedeného Ministerstvem pro místní rozvoj dle § 226 až § 232 ZZVZ nahrazuje v souladu s § 228 ZZVZ doklad prokazující profesní způsobilost podle § 77 ZZVZ v tom rozsahu, v jakém údaje ve výpisu ze seznamu kvalifikovaných dodavatelů prokazují splnění kritérií profesní způsobilosti, a základní způsobilost podle § 74 ZZVZ. Výpis ze seznamu nesmí být k poslednímu dni, ke kterému má být prokázána základní způsobilost nebo profesní způsobilost starší než tři měsíce.

## Předložení certifikátu

Platným certifikátem vydaným v rámci schváleného systému certifikovaných dodavatelů lze prokázat kvalifikaci v zadávacím řízení. Má se za to, že dodavatel je kvalifikovaný v rozsahu uvedeném na certifikátu.

## Informační systém veřejné správy

Povinnost předložit doklad (v nabídce i před uzavřením Rámcové dohody) může dodavatel splnit odkazem na odpovídající informace vedené v informačním systému veřejné správy ve smyslu zákona č. 365/2000 Sb., o informačních systémech veřejné správy, v platném znění, nebo v obdobném systému vedeném v jiném členském státu, který umožňuje neomezený dálkový přístup. Takový odkaz musí obsahovat internetovou adresu a údaje pro přihlášení a vyhledání požadované informace, jsou-li takové údaje nezbytné. V ČR jde zejména o výpis z obchodního rejstříku, výpis z veřejné části živnostenského rejstříku nebo výpis ze seznamu kvalifikovaných dodavatelů.

## Důsledek nesplnění kvalifikace

Dodavatel, který nesplní kvalifikaci v požadovaném rozsahu a ZZVZ a touto zadávací dokumentací požadovaným nebo dovoleným způsobem, může být zadavatelem z účasti v zadávacím řízení vyloučen.

Zadavatel je v souladu s § 79 odst. 1 ZZVZ oprávněn považovat technickou kvalifikaci za neprokázanou, pokud prokáže, že dodavatel má protichůdné zájmy, které by mohly negativně ovlivnit plnění veřejné zakázky.

# Obchodní a platební podmínky

Obchodní podmínky zadavatele včetně platebních podmínek jsou připojeny ve formě závazného vzoru rámcové dohody, který tvoří přílohu č. 3 této zadávací dokumentace. Obchodní podmínky jsou stanoveny shodně pro všechny části veřejné zakázky.

**Text rámcové dohody dodavatel fyzicky do nabídky nepřikládá**, pouze v nabídce písemně prohlásí, že s tímto zněním souhlasí, a to např. odkazem na poslední verzi textu vzoru rámcové dohody uveřejněné na profilu zadavatele. Pro tyto účely lze využít prohlášení, které je součástí krycího listu (příloha č. 1).

Vzor rámcové dohody obsahuje žlutě zvýrazněná místa, která budou před uzavřením rámcové dohody doplněna dle nabídky vybraného dodavatele.

Zadavatel neomezuje plnění veřejné zakázky prostřednictvím poddodavatele. V rámci splnění dalších požadavků zadavatele na sestavení a podání nabídek musí všichni dodavatelé ve svých nabídkách předložit seznam poddodavatelů dle § 105 odst. 1 písm. b) zákona, pokud jsou dodavateli známi, s vymezením věcné a finanční části plnění těchto poddodavatelů. Zadavatel nestanovuje podmínky plateb poddodavatelům dle ust. § 106 zákona.

Rámcovou dohodu je zadavatel povinen uzavřít v souladu se závazným vzorem rámcové dohody a nabídkou vybraného dodavatele. Do závazného vzoru rámcové dohody zadavatel doplní pouze údaje uvedené v nabídce vybraného dodavatele, a to na příslušná žlutě zvýrazněná místa rámcové dohody.

# Požadavky na způsob zpracování nabídkové ceny

Dodavatelé jsou povinni přezkoumat zadávací dokumentaci v maximálních podrobnostech tak, aby na základě tohoto přezkoumání byli schopni požadované plnění ocenit a podat v předmětném zadávacím řízení nabídku.

## Obecné požadavky

Nabídková cena musí zahrnovat veškeré náklady dodavatele potřebné pro plnění veřejné zakázky, a to s přihlédnutím k tomu, že faktické plnění zakázky bude probíhat na základě rámcové dohody podle jednotkových cen uvedených v Cenové tabulce. Nad rámec nabídkové ceny (jednotkových cen) nebude přípustná úhrada jakýchkoliv dodatečných či neplánovaných nákladů.

**Dodavatel je dále povinen v nabídkové ceně, tj. i v jednotkových cenách, zohlednit refundaci logistických služeb, které zajišťuje zadavatel v souladu s článkem 7 Rámcové dohody (viz příloha č. 3 zadávací dokumentace).**

Dodavatel stanoví nabídkovou cenu, tj. celkovou cenu za splnění veřejné zakázky (dodání předpokládaného množství zboží po dobu 24 měsíců **pro každou z částí veřejné zakázky samostatně**). Nabídková cena bude uvedena v Kč bez DPH. **Zadavatel stanoví, že nabídková cena nesmí překročit maximální nabídkovou cenu stanovenou pro každou z částí veřejné zakázky samostatně v čl. 2.5 této zadávací dokumentace.**

Nabídková cena za celý předmět veřejné zakázky bude uvedena pro každou část veřejné zakázky samostatně na **krycím listu** nabídky (příloha č. 1).

Položkově bude nabídková cena rozčleněna v **Cenové tabulce** (příloha č. 4), která rovněž bude tvořit přílohu č. 1 rámcové dohody. Dodavatel se při vyplňování této cenové tabulky musí řídit níže uvedenými pokyny k jejímu vyplnění a v žádném případě nesmí zasahovat do její struktury, není-li dále stanoveno jinak.

## Způsob vyplnění cenové tabulky

Cenová tabulka (příloha č. 4) obsahuje seznam jednotlivých položek a předpokládaný objem zboží, jehož odběr pověřující zadavatelé předpokládají za dobu trvání veřejné zakázky, a to pro každou z částí veřejné zakázky samostatně.

Do sloupců označených jako „**Katalogové číslo**“ a „**Obchodní název**“ vyplní dodavatel označení nabízeného produktu, do sloupce označeného jako „**Počet MJ v balení dodavatele**“ uvede dodavatel množství měrných jednotek v jím nabízeném balení, do sloupce označeného jako „**CENA/ MJ bez DPH**“ uvede dodavatel jednotkovou cenu daného zboží v Kč bez DPH. Takto dodavatel vyplní všechny příslušné položky (pouze žlutě podbarvené buňky cenové tabulky) **pro ty části veřejné zakázky, na které podává nabídku** (listy příslušející k části veřejné zakázky, na kterou dodavatel nabídku nepodává, ponechá bez vyplnění). Do jiných částí tabulky dodavatel nezasahuje.

Přípustné odchylky jsou stanoveny v čl. 2.2.1 zadávací dokumentace a v příloze č. 5 této zadávací dokumentace (Technické požadavky).

Části veřejné zakázky nelze dále dělit. Dodavatel tedy musí nabídnout zadavateli veškeré zboží požadované v dané části veřejné zakázky.

Cenová tabulka obsahuje přednastavené automatické funkce pro výpočet nabídkové ceny, a to pro každou z částí veřejné zakázky samostatně. Výsledná cena je označena jako „**Nabídková cena za 2 roky bez DPH**“, a to pro každou z částí veřejné zakázky samostatně. Tuto hodnotu dodavatel přepíše do krycího listu nabídky; tato cena bude hodnocena v rámci zadávacího řízení.

**Zadavatel zdůrazňuje, že dodavatel je povinen ocenit všechny položky cenové tabulky, tj. celý předmět plnění příslušné části veřejné zakázky, vč. veškerých nákladů spojených s dodávkou zboží a refundace logistických služeb.**

Veškeré dodavatelem stanovené jednotkové ceny jsou cenami závaznými a maximálně přípustnými, obsahující veškeré náklady spojené s plněním předmětu veřejné zakázky a jsou platné po celou dobu plnění veřejné zakázky.

Výše DPH bude k jednotkové ceně vždy připočtena podle právního předpisu účinného v okamžiku zdanitelného plnění.

Zadavatel může vyloučit účastníka zadávacího řízení, pokud nabídka účastníka zadávacího řízení obsahuje **mimořádně nízkou nabídkovou cenu**, která nebyla účastníkem zadávacího řízení zdůvodněna.

# Průběh zadávacího řízení

## V průběhu zadávacího řízení zadavatel vybírá z účastníků zadávacího řízení vybraného dodavatele na základě:

1. hodnocení nabídek a
2. posouzení splnění podmínek účasti v zadávacím řízení.

Zadavatel rozhodne o výběru dodavatele, jehož nabídka byla vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější, který splňuje podmínky účasti v zadávacím řízení a který nebyl ze zadávacího řízení vyloučen.

Zadavatel odešle bez zbytečného odkladu od rozhodnutí a oznámení o výběru dodavatele všem účastníkům zadávacího řízení.

# Posouzení splnění podmínek účasti

V rámci posouzení splnění podmínek účasti zadavatel posoudí, zda dodavatelé splňují podmínky účasti stanovené v této zadávací dokumentaci. Zadavatel je oprávněn ověřovat věrohodnost poskytnutých údajů a dokladů a může si je také opatřovat sám.

Obdobně dle ustanovení § 46 odst. 1 zákona může zadavatel po účastníkovi zadávacího řízení požadovat, aby v přiměřené lhůtě objasnil předložené údaje nebo doklady, nebo doplnil další nebo chybějící údaje nebo doklady.

Zadavatel si vyhrazuje provést hodnocení nabídek před posouzením splnění podmínek účasti v zadávacím řízení. U vybraného dodavatele musí zadavatel provést posouzení splnění podmínek účasti v zadávacím řízení a hodnocení jeho nabídky vždy.

Zadavatel upozorňuje, že v souladu s § 48 odst. 5 písm. d) zákona si vyhrazuje právo vyloučit účastníka zadávacího řízení pro nezpůsobilost, pokud se tento účastník dopustil v posledních 3 letech od zahájení zadávacího řízení závažných nebo dlouhodobých pochybení při plnění dřívějšího smluvního vztahu se zadavatelem, nebo s jiným (nikoli pouze veřejným) zadavatelem, která vedla k vzniku škody, předčasnému ukončení smluvního vztahu nebo jiným srovnatelným sankcím.

Zadavatel pověří k provedení posouzení splnění podmínek účasti v zadávacím řízení a hodnocení nabídek komisi.

# Hodnocení nabídek

Nabídky budou hodnoceny podle jejich ekonomické výhodnosti ve smyslu ust. § 114 odst. 1 a 2 ZZVZ. Ekonomická výhodnost bude hodnocena na základě nejvýhodnějšího poměru nabídkové ceny a kvality nabízeného plnění. Každá část veřejné zakázky bude hodnocena samostatně.

Zadavatel stanovil následující kritéria a jejich váhu, která představuje podíl jednotlivých kritérií hodnocení na celkovém hodnocení.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  | **Dílčí hodnotící kritérium** | **Váha dílčího hodnotícího kritéria** |
| 1 | Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění | 30 % |
| 2 | Nabídková cena | 70 % |

## Způsob hodnocení nabídek podle stanoveného hodnotícího kritéria

Nabídka je hodnocena pomocí bodů na bodové stupnici 1-100, které jsou ke každému dílčímu kritériu přidělovány podle následujících pravidel:

### Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění

Cílem tohoto kritéria hodnocení je zohlednit při hodnocení nabídek další vlastnosti nabízeného plnění tak, aby výsledek hodnocení nabídek vyjadřoval vztah kvality nabízeného plnění a ceny. Hodnocení bude probíhat na základě praktické zkoušky vzorků v reálných podmínkách ve zdravotnických zařízeních u pověřujících zadavatelů.

Zadavatel v rámci každé části veřejné zakázky vymezil vždy jeden dominantní produkt z dané části veřejné zakázky, který bude v rámci dané části veřejné zakázky hodnotit v rámci kritéria „Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění“.

Účastníci zadávacího řízení předloží počet balení dle čl. 11.2 této zadávací dokumentace od každého z následujících vzorků v rámci příslušné části veřejné zakázky, na kterou podali nabídku:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | **Rozměr** | **Balení** | **MJ** |
| **Pro část 1** | **Buničitá vata v přířezech – bělená** | | |
|  | 15 x 20 cm | 4 až 5 kg | kg |
| **Pro část 2** | **Buničitá vata dělená – nesterilní tampony** | | |
|  | 4 x 5 cm | 1000 útržků | bal |
| **Pro část 3** | **Buničitá vata – sterilní tampony** | | |
|  | 4 x 5 cm | 10 ks | bal |
| **Pro část 4** | **Kompresy z gázy, 17 vláken, 8 vrstev, založené okraje** | | |
|  | 10 x 10 cm | 100 ks | bal |
| **Pro část 5** | **Tampon šitý, předepraný, s RTG kontrastem a tkanicí, 17 vláken, 4 vrstvy** | | |
|  | 40 až 45 cm x 40 až 45 cm | 100 ks | bal |
| **Pro část 6** | **Tampon stáčený, bez RTG kontrastu, 17 vláken** | | |
|  | 19 x 20 cm | max. 100 ks | ks |
| **Pro část 7** | **Gáza složky, 17 vláken, založené okraje** | | |
|  | 1 x 100 m | 1 ks | ks |
| **Pro část 8** | **Gáza v přířezech rolovaná, 17 vláken, 4 - 8 vrstev** | | |
|  | 12 x 90 cm | 1 ks | ks |
| **Pro část 9** | **Kompresy z gázy, 17 vláken, 8 vrstev, založené okraje** | | |
|  | 7,5 x 7,5 cm | 5 ks | bal |
| **Pro část 10** | **Tampon šitý, předepraný, s RTG kontrastem a tkanicí, 17 - 20 vláken, 4 vrstvy** | | |
|  | 40 až 45 cm x 40 až 45 cm | 5 ks | bal |
| **Pro část 11** | **Tampon stáčený, bez RTG kontrastu, 17 - 20 vláken** | | |
|  | 20 x 19 až 20 cm | 2 ks | bal |
| **Pro část 12** | **Gáza v přířezech skládaná, 17 vláken, bělená bavlna, 16 vrstev** | | |
|  | 10 x 20 cm | 4 ks | bal |
| **Pro část 13** | **Elastická, kompresivní obinadla s krátkým tahem do 90 %, volně ložená** | | |
|  | 12 cm x 5 m | 10 až 20 ks | ks |
| **Pro část 14** | **Elastická, kompresivní obinadla se středním až dlouhým tahem nad 110 %, volně ložená** | | |
|  | 12 cm x 4 m | 10 až 20 ks | ks |
| **Pro část 15** | **Elastická, fixační obinadla, volně ložená** | | |
|  | 12 cm x 4 m | 100 ks | ks |
| **Pro část 16** | **Obinadlo sádrové – rychleschnoucí** | | |
|  | 10 cm x 3 m | 1 nebo 2 ks | ks |
| **Pro část 17** | **Elastický, síťový tubulární obvaz pro fixaci krytí ran** | | |
|  | 2 až 2,5 cm | role 20 až 25 m | m |

V případě vzorků pro část 3, 9, 10, 11, 12 je dán požadavek na **sterilitu materiálu**. S ohledem na uvedené zadavatel požaduje, aby vzorky pro tyto části veřejné zakázky byly předloženy v originálním balení v min. **dvojobale** pro případnou přepravu.

**Všichni účastníci zadávacího řízení jsou povinni požadované vzorky předložit ve lhůtě pro podání nabídek, nebo nejpozději ve lhůtě stanovené zadavatelem dle § 46 zákona, pokud nebudou podány společně s nabídkou. Dodavatelům se doporučuje, aby pro přípravu nebo výrobu vzorků využili i lhůtu pro podání nabídek.**

Dodavatelé jsou zároveň povinni jako součást své nabídky předložit seznam vzorků v podrobnostech krycího listu (příloha č. 1 zadávací dokumentace). Po uplynutí lhůty pro podání nabídek již nebude možné tento seznam změnit. Předložené vzorky musí přesně odpovídat seznamu vzorků.

Testování vzorků bude probíhat pro každou z částí veřejné zakázky odděleně.

Testování vzorků bude probíhat dle provozních potřeb a možností pověřujících zadavatelů, a to ze strany odborných zástupců celkem 5 pracovišť zdravotnických zařízení pověřujících zadavatelů. Zástupci **každého z pracovišť provedou celkem 2 zkoušky každého vzorku** a následně přidělí každému testovanému vzorku body dle níže připojené tabulky. Každý vzorek tedy obdrží celkem 10 hodnocení od odborných zástupců 5 různých pracovišť pověřujících zadavatelů. V případě, že některé z pracovišť z provozních důvodů neprovede testování vzorku, a tedy neodevzdá své hodnocení, započte se hodnocení, které je průměrem mezi všemi odevzdanými hodnoceními dvakrát, příp. vícekrát dle potřeby tak, aby měl každý vzorek 10 hodnocení. Testování bude ukončeno nejpozději do 3 měsíců od uplynutí lhůty pro podání nabídek, případně lhůty stanovené dle § 46 zákona v případě že bude třeba některé účastníky k předložení vzorků vyzývat. K později provedenému testování se nebude přihlížet.

Jelikož se jedná se o číselně nevyjádřitelné kritérium hodnocení, přiřadí zadavatel, resp. jím pověření odborní pracovníci počty bodů dle níže uvedené tabulky a jednotlivých hodnocených parametrů. Jednotlivé hodnocené parametry jsou stanoveny odlišně pro každou z částí veřejné zakázky. Níže uvedené tabulky budou vyplněny vždy bezodkladně po každém provedeném testování (s ohledem na provozní potřeby zdravotnického zařízení).

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 1**  **(Buničitá vata v přířezech – bělená)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Bezprašnost | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = množství uvolněných částic při manipulaci je pouze drobné (téměř zanedbatelná prachovost) |
| 2 | výborné = bez uvolnění částic při manipulaci (žádná prachovost) |
| 2. | Obsah cizích částic | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = přítomnost nečistot – zbytky dřeva, vlákna jiného původu apod. je pouze zanedbatelná (téměř zanedbatelný obsah cizích částic) |
| 2 | výborné = bez přítomnosti nečistot – zbytky dřeva, vlákna jiného původu apod. absentují (žádný obsah cizích částic) |
| 3. | Jednotnost bělení | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze mírná nerovnoměrnost bělení (stále bez znatelných žlutých, šedých či jiných skvrn) |
| 2 | výborné = rovnoměrně bělené (bezchybná jednotnost bělení) |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 2**  **(Buničitá vata dělená – nesterilní tampony)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Savost | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = tekutina se vsakuje do materiálu pomaleji, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2 | výborné = tekutina se okamžitě vsakuje do materiálu, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2. | Bezprašnost | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = množství uvolněných částic při manipulaci je pouze drobné (téměř zanedbatelná prachovost) |
| 2 | výborné = bez uvolnění částic při manipulaci (žádná prachovost) |
| 3. | Obsah cizích částic | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = přítomnost nečistot – zbytky dřeva, vlákna jiného původu apod. je pouze zanedbatelná (téměř zanedbatelný obsah cizích částic) |
| 2 | výborné = bez přítomnosti nečistot – zbytky dřeva, vlákna jiného původu apod. absentují (žádný obsah cizích částic) |
| 4. | Tvarová stálost při použití | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = při použití tampon vykazuje pouze drobné změny tvaru (vykazuje téměř zanedbatelné trhání, rozpadání se) |
| 2 | výborné = při použití tampon nevykazuje změny tvaru, jakkoliv se netrhá ani se jakkoliv nerozpadá (žádné změny tvarové stálosti) |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 3**  **(Buničitá vata – sterilní tampony)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Savost | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = tekutina se vsakuje do materiálu pomaleji, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2 | výborné = tekutina se okamžitě vsakuje do materiálu, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2. | Bezprašnost | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = množství uvolněných částic při manipulaci je pouze drobné (téměř zanedbatelná prachovost) |
| 2 | výborné = bez uvolnění částic při manipulaci (žádná prachovost) |
| 3. | Obsah cizích částic | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = přítomnost nečistot – zbytky dřeva, vlákna jiného původu apod. je pouze zanedbatelná (téměř zanedbatelný obsah cizích částic) |
| 2 | výborné = bez přítomnosti nečistot – zbytky dřeva, vlákna jiného původu apod. absentují (žádný obsah cizích částic) |
| 4. | Tvarová stálost při použití | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = při použití tampon vykazuje pouze drobné změny tvaru (vykazuje téměř zanedbatelné trhání, rozpadání se) |
| 2 | výborné = při použití tampon nevykazuje změny tvaru, jakkoliv se netrhá ani se jakkoliv nerozpadá (žádné změny tvarové stálosti) |
| 5. | Uživatelský komfort při otevírání sterilního obalu | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = obal se hůře, ale stále bezpečně otevírá |
| 2 | výborné = obal se snadno a bezpečně otevírá |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 4**  **(Kompresy z gázy, 17 vláken, 8 vrstev, založené okraje)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Kvalita založených okrajů | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = přesnost a pevnost založení okrajů vykazuje pouze zanedbatelné odchylky a nedostatky v pevnosti, bez třepení či uvolněných vláken |
| 2 | výborné = okraje jsou pevně a přesně založené, bez třepení či uvolněných vláken |
| 2. | Jednotnost vrstvení a rovnoměrnost hustoty tkaniny | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti vrstvení se zanedbatelnými posuny či přehyby a se zanedbatelnými nerovnoměrnostmi hustoty tkaní |
| 2 | výborné = rovnoměrné vrstvení bez posunů či přehybů a rovnoměrná hustota tkaní v celé ploše – bez řídkých či nahuštěných oblastí |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 5**  **(Tampon šitý, předepraný, s RTG kontrastem a tkanicí, 17 vláken, 4 vrstvy)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Savost | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = tekutina se vsakuje do materiálu pomaleji, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2 | výborné = tekutina se okamžitě vsakuje do materiálu, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2. | Tvarová stálost při použití | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = při použití tampon vykazuje pouze drobné změny tvaru (vykazuje téměř zanedbatelné trhání, rozpadání se) |
| 2 | výborné = při použití tampon nevykazuje změny tvaru, jakkoliv se netrhá ani se jakkoliv nerozpadá (žádné změny tvarové stálosti) |
| 3. | Kvalita švu a pevnost šitého okraje | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = rovnoměrnost a pevnost švu vykazuje pouze zanedbatelné odchylky a nedostatky v pevnosti, bez třepení či uvolněných vláken |
| 2 | výborné = šev je rovnoměrný a pevný, bez třepení či uvolněných vláken |
| 4. | Jednotnost vrstvení a rovnoměrnost hustoty tkaniny | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti vrstvení se zanedbatelnými posuny či přehyby a se zanedbatelnými nerovnoměrnostmi hustoty tkaní |
| 2 | výborné = rovnoměrné vrstvení bez posunů či přehybů a rovnoměrná hustota tkaní v celé ploše – zcela bez řídkých či nahuštěných oblastí |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 6**  **(Tampon stáčený, bez RTG kontrastu, 17 vláken)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Savost | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = tekutina se vsakuje do materiálu pomaleji, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2 | výborné = tekutina se okamžitě vsakuje do materiálu, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2. | Tvarová stálost při použití | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = při použití tampon vykazuje pouze drobné změny tvaru (vykazuje téměř zanedbatelné trhání, rozpadání se) |
| 2 | výborné = při použití tampon nevykazuje změny tvaru, jakkoliv se netrhá ani se jakkoliv nerozpadá (žádné změny tvarové stálosti) |
| 3. | Kvalita stáčení tamponu | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = rovnoměrnost stáčení tamponu vykazuje pouze zanedbatelné odchylky a zanedbatelné nepravidelnosti záhybů nebo zanedbatelné rozpady |
| 2 | výborné = rovnoměrné stáčení tamponu, bez jakýchkoliv deformací, nepravidelných záhybů nebo rozpadů |
| 4. | Rovnoměrnost hustoty tkaniny | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti hustoty tkaní |
| 2 | výborné = rovnoměrná hustota tkaní v celé ploše – zcela bez řídkých či nahuštěných oblastí |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 7**  **(Gáza složky, 17 vláken, založené okraje)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Kvalita založených okrajů | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = přesnost a pevnost založení okrajů vykazuje pouze zanedbatelné odchylky a nedostatky v pevnosti, bez třepení či uvolněných vláken |
| 2 | výborné = okraje jsou pevně a přesně založené, bez třepení či uvolněných vláken |
| 2. | Rovnoměrnost hustoty tkaniny | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti hustoty tkaní a zcela bez trhlin |
| 2 | výborné = rovnoměrná hustota tkaní v celé ploše – zcela bez řídkých či nahuštěných oblastí a bez trhlin |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 8**  **(Gáza v přířezech rolovaná, 17 vláken, 4 - 8 vrstev)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Kvalita rolování | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = rovnoměrnost rolování vykazuje pouze zanedbatelné odchylky a zanedbatelné nepravidelnosti záhybů nebo zanedbatelné rozpady |
| 2 | výborné = rovnoměrné stáčení tamponu, bez jakýchkoliv deformací, nepravidelných záhybů nebo rozpadů |
| 2. | Jednotnost vrstvení a rovnoměrnost hustoty tkaniny | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti vrstvení se zanedbatelnými posuny či přehyby a se zanedbatelnými nerovnoměrnostmi hustoty tkaní |
| 2 | výborné = rovnoměrné vrstvení bez posunů či přehybů a rovnoměrná hustota tkaní v celé ploše – zcela bez řídkých či nahuštěných oblastí |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 9**  **(Kompresy z gázy, 17 vláken, 8 vrstev, založené okraje)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Kvalita založených okrajů | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = přesnost a pevnost založení okrajů vykazuje pouze zanedbatelné odchylky a nedostatky v pevnosti, bez třepení či uvolněných vláken |
| 2 | výborné = okraje jsou pevně a přesně založené, bez třepení či uvolněných vláken |
| 2. | Jednotnost vrstvení a rovnoměrnost hustoty tkaniny | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti vrstvení se zanedbatelnými posuny či přehyby a se zanedbatelnými nerovnoměrnostmi hustoty tkaní |
| 2 | výborné = rovnoměrné vrstvení bez posunů či přehybů a rovnoměrná hustota tkaní v celé ploše – bez řídkých či nahuštěných oblastí |
| 3. | Uživatelský komfort při otevírání sterilního obalu | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = obal se hůře, ale stále bezpečně otevírá |
| 2 | výborné = obal se snadno a bezpečně otevírá |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 10**  **(Tampon šitý, předepraný, s RTG kontrastem a tkanicí, 17 - 20 vláken, 4 vrstvy)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Savost | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = tekutina se vsakuje do materiálu pomaleji, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2 | výborné = tekutina se okamžitě vsakuje do materiálu, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2. | Tvarová stálost při použití | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = při použití tampon vykazuje pouze drobné změny tvaru (vykazuje téměř zanedbatelné trhání, rozpadání se) |
| 2 | výborné = při použití tampon nevykazuje změny tvaru, jakkoliv se netrhá ani se jakkoliv nerozpadá (žádné změny tvarové stálosti) |
| 3. | Kvalita švu a pevnost šitého okraje | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = rovnoměrnost a pevnost švu vykazuje pouze zanedbatelné odchylky a nedostatky v pevnosti, bez třepení či uvolněných vláken |
| 2 | výborné = šev je rovnoměrný a pevný, bez třepení či uvolněných vláken |
| 4. | Jednotnost vrstvení a rovnoměrnost hustoty tkaniny | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti vrstvení se zanedbatelnými posuny či přehyby a se zanedbatelnými nerovnoměrnostmi hustoty tkaní |
| 2 | výborné = rovnoměrné vrstvení bez posunů či přehybů a rovnoměrná hustota tkaní v celé ploše – zcela bez řídkých či nahuštěných oblastí |
| 5. | Uživatelský komfort při otevírání sterilního obalu | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = obal se hůře, ale stále bezpečně otevírá |
| 2 | výborné = obal se snadno a bezpečně otevírá |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 11**  **(Tampon stáčený, bez RTG kontrastu, 17 - 20 vláken)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Savost | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = tekutina se vsakuje do materiálu pomaleji, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2 | výborné = tekutina se okamžitě vsakuje do materiálu, nedochází k žádnému stékání tekutin |
| 2. | Tvarová stálost při použití | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = při použití tampon vykazuje pouze drobné změny tvaru (vykazuje téměř zanedbatelné trhání, rozpadání se) |
| 2 | výborné = při použití tampon nevykazuje změny tvaru, jakkoliv se netrhá ani se jakkoliv nerozpadá (žádné změny tvarové stálosti) |
| 3. | Kvalita stáčení tamponu | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = rovnoměrnost stáčení tamponu vykazuje pouze zanedbatelné odchylky a zanedbatelné nepravidelnosti záhybů nebo zanedbatelné rozpady |
| 2 | výborné = rovnoměrné stáčení tamponu, bez jakýchkoliv deformací, nepravidelných záhybů nebo rozpadů |
| 4. | Rovnoměrnost hustoty tkaniny | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti hustoty tkaní |
| 2 | výborné = rovnoměrná hustota tkaní v celé ploše – zcela bez řídkých či nahuštěných oblastí |
| 5. | Uživatelský komfort při otevírání sterilního obalu | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = obal se hůře, ale stále bezpečně otevírá |
| 2 | výborné = obal se snadno a bezpečně otevírá |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 12**  **(Gáza v přířezech skládaná, 17 vláken, bělená bavlna, 16 vrstev)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Jednotnost bělení | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze mírná nerovnoměrnost bělení (stále bez znatelných žlutých, šedých či jiných skvrn) |
| 2 | výborné = rovnoměrně bělené (bezchybná jednotnost bělení) |
| 2. | Jednotnost vrstvení a rovnoměrnost hustoty tkaniny | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti vrstvení se zanedbatelnými posuny či přehyby a se zanedbatelnými nerovnoměrnostmi hustoty tkaní |
| 2 | výborné = rovnoměrné vrstvení bez posunů či přehybů a rovnoměrná hustota tkaní v celé ploše – zcela bez řídkých či nahuštěných oblastí |
| 3. | Uživatelský komfort při otevírání sterilního obalu | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = obal se hůře, ale stále bezpečně otevírá |
| 2 | výborné = obal se snadno a bezpečně otevírá |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 13**  **(Elastická, kompresivní obinadla s krátkým tahem do 90 %, volně ložená)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Elasticita (zpětný tah) | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze mírné ochabnutí a mírná nerovnoměrnost při navrácení do původní délky po natažení – průměrné udržení kompresního účinku |
| 2 | výborné = silné a rovnoměrné navrácení do původní délky po natažení – výborné udržení kompresního účinku |
| 2. | Rovnoměrnost komprese | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti tlaku po celé ploše při aplikaci, pouze se zanedbatelnými deformacemi nebo zanedbatelným „pásovým efektem“ |
| 2 | výborné = rovnoměrný tlak po celé ploše při aplikaci bez jakýchkoliv deformací nebo "pásového efektu" |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 14**  **(Elastická, kompresivní obinadla se středním až dlouhým tahem nad 110 %, volně)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Elasticita (zpětný tah) | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze mírné ochabnutí a mírná nerovnoměrnost při navrácení do původní délky po natažení – průměrné udržení kompresního účinku |
| 2 | výborné = silné a rovnoměrné navrácení do původní délky po natažení – výborné udržení kompresního účinku |
| 2. | Rovnoměrnost komprese | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti tlaku po celé ploše při aplikaci, pouze se zanedbatelnými deformacemi nebo zanedbatelným „pásovým efektem“ |
| 2 | výborné = rovnoměrný tlak po celé ploše při aplikaci bez jakýchkoliv deformací nebo "pásového efektu" |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 15**  **(Elastická, fixační obinadla, volně ložená)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Elasticita (zpětný tah) | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze mírné ochabnutí a mírná nerovnoměrnost při navrácení do původní délky po natažení – průměrné udržení kompresního účinku |
| 2 | výborné = silné a rovnoměrné navrácení do původní délky po natažení – výborné udržení kompresního účinku |
| 2. | Tvarová stabilita při natažení | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné nerovnoměrnosti tvarové stability, pouze se zanedbatelnými deformacemi nebo zanedbatelným „pásovým efektem“ |
| 2 | výborné = rovnoměrná tvarová stabilita při natažení bez jakýchkoliv deformací nebo "pásového efektu" (zcela drží šířku při natažení) |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 16**  **(Obinadlo sádrové – rychleschnoucí)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Pevnost a odolnost po vytvrdnutí | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = po vytvrdnutí je materiál tvrdý, pouze zanedbatelně drolivý, při běžném používání se povrch materiálu narušuje pouze zanedbatelně |
| 2 | výborné = po vytvrdnutí je materiál tvrdý, nedrolivý, při běžném použití se povrch materiálu jakkoliv narušuje |
| 2. | Bezprašnost a čistota aplikace | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = pouze zanedbatelné znečištění při aplikaci s minimem sádrového prachu |
| 2 | výborné = pouze zanedbatelné znečištění při aplikaci bez jakéhokoliv sádrového prachu |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění – část 17**  **(Elastický, síťový tubulární obvaz pro fixaci krytí ran)** | | | |
|  | Hodnocený parametr | Počet bodů | Odůvodnění přiřazení počtu bodů |
| 1. | Elasticita a přizpůsobivost | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = při přizpůsobování tvaru těla natahování obvazu pouze se zanedbatelnými obtížemi, pouze zanedbatelné deformace (průměrně obepíná) |
| 2 | výborné = obvaz se snadno natahuje a bez deformací se přizpůsobuje tvaru těla (výborně se obepíná) |
| 2. | Stabilita uchycení | 0 | podprůměrné = nedosahuje parametrů pro hodnocení „průměrné“ |
| 1 | průměrné = zajišťuje pevné a stabilní uchycení krytí pouze se zanedbatelnou kompresí nebo zaškrcením |
| 2 | výborné = zajišťuje pevné a stabilní uchycení krytí bez komprese nebo zaškrcení |

Celkové pořadí nabídek je dáno výslednou bodovou hodnotou nabídky tak, že nejvýhodnější nabídka je ta nabídka, která získá nejvyšší počet bodů.

Takto dosažené body se přepočtou tak, že nejlepší nabídka, tj. nabídka dodavatele s nejvyšším bodovým hodnocením, obdrží 100 bodů, a každé další nabídce se přiřadí počet bodů, který odpovídá násobku čísla 100 a poměru počtu bodového hodnocení hodnocené nabídky k bodovému hodnocení nejlepší nabídky (tj. nabídky s nejvyšším bodovým hodnocením). Bodovým hodnocením se pro účely tohoto výpočtu rozumí celkový součet bodů, který získal příslušný účastník dle pravidel uvedených ve výše v příslušné tabulce. Výpočet odpovídá následujícímu vzorci:

**Celkový počet bodů = 100 x (hodnocená nabídka/nejlépe hodnocená nabídka) x 0,30**

Kde koeficient 0,3 představuje váhu dílčího hodnotícího kritéria „Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění“.

Výsledná hodnota bude následně matematicky zaokrouhlen na dvě desetinná místa.

### Nabídková cena

Jako nejvýhodnější bude hodnocena nabídka s nejnižší nabídkovou cenou bez DPH, jíž bude přiřazeno 100 bodů.

Nabídkovou cenou se rozumí cena za celý předmět plnění (za 2 roky) uvedená na krycím listu nabídky (příloha č. 1). Zadavatel je plátcem daně z přidané hodnoty, rozhodující je tedy cena **bez DPH**.

Nabídky budou seřazeny vzestupně podle jejich nabídkové ceny od nejnižší po nejvyšší nabídkovou cenu. Nejlépe bude hodnocena nabídka s nejnižší nabídkovou cenou.

Ohledně zpracování nabídkové ceny viz čl. 7 této zadávací dokumentace.

Každé další nabídce s vyšší nabídkovou cenou potom počet bodů, který odpovídá vzorci:

**Celkový počet bodů = 100 x (výše nejnižší nabídkové ceny/výše hodnocené nabídkové ceny) x 0,7**

Kde koeficient 0,7 představuje váhu dílčího hodnotícího kritéria „Nabídková cena“.

Výsledná hodnota bude následně matematicky zaokrouhlen na dvě desetinná místa.

### Celkové hodnocení

Celkový počet získaných bodů je dán součtem počtu bodů získaných v rámci dílčích hodnotících kritérií uvedených v odst. 10.1.1 a 10.1.2 zadávací dokumentace. Nabídka, která získá nejvyšší počet bodů, bude hodnotící komisí vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější. Ostatní nabídky budou hodnotící komisí seřazeny dle počtu získaných bodů sestupně za nejvhodnější nabídkou a jejich pořadí bude očíslováno.

V případě, že více nabídek obdrží shodný nejvyšší počet bodů, bude ekonomicky nejvýhodnější nabídka vybrána podle níže uvedených pravidel, která se aplikují postupně (pravidla uvedená níže s vyšším číslem se aplikují pouze tehdy, pokud na základě pravidla s nižším číslem nelze určit ekonomicky nejvýhodnější nabídku). Ekonomicky výhodnější je nabídka, která:

* + - 1. získala vyšší počet bodů v rámci kritéria „Nabídková cena“,
      2. získala vyšší počet bodů v rámci kritéria „Hodnocené technické vlastnosti nabízeného plnění“,
      3. bude zvolena losem.

# Podmínky a požadavky na zpracování a podání nabídky

## Obecné podmínky a požadavky na zpracování a podání nabídky

Podáním nabídky dodavatel zcela a bez výhrad akceptuje podmínky účasti v zadávacím řízení, podmínky průběhu zadávacím řízení, pravidla pro hodnocení nabídek, požadavky zadavatele na obsah, formu a způsob podání nabídky a případné další podmínky, které zadavatel stanovil v zadávací dokumentaci.

Od dodavatelů se očekává, že si pečlivě prostudují, splní a dodrží veškeré podmínky, pokyny a termíny vyplývající ze zadávací dokumentace. Nedostatky v podání nabídek nebo v poskytnutí požadovaných informací a dokumentace nerespektující v jakémkoliv ohledu zadávací dokumentaci mohou mít podle okolností za následek vyloučení účastníka z účasti v zadávacím řízení.

Zadavatel požaduje podání nabídek v **elektronické podobě** prostřednictvím elektronického nástroje E-ZAK dostupného na <https://zakazky.cenakhk.cz/profile_display_3517.html>. Listinné podání nabídky zadavatel nepřipouští.

Nabídka, všechny ostatní doklady a dokumenty s ní související a veškerá korespondence musí být v českém jazyce. Doklady ve slovenském jazyce a doklady o vzdělání v latinském jazyce se předkládají bez překladu. Technické dokumenty k nabízenému plnění mohou být v anglickém jazyce.

Zadavatel nepožaduje, aby nabídka dodavatele jako celek (ani jednotlivé dokumenty obsažené v nabídce dodavatele) byla dodavatelem elektronicky podepsána.

Nabídka účastníka musí obsahovat následující doklady a dokumenty v elektronické podobě zpracované dle požadavků zadavatele uvedených v této zadávací dokumentaci a požadovaných zákonem:

* obsah nabídky s uvedením názvů souborů a dokumentů nabídky v nich obsažených (není povinné);
* Krycí list dle Přílohy č. 1 této zadávací dokumentace, vč. Cenové tabulky a dokladů pro účely hodnocení nabídek;
* Čestná prohlášení dle Formuláře 2.1.1, který je Přílohou č. 2 této zadávací dokumentace;
* seznam poddodavatelů a jiných osob dle Formuláře 2.3.1., který je Přílohou č. 2 této zadávací dokumentace;
* doklady prokazující splnění kvalifikace;
* doklady prokazující splnění technických podmínek (doklady dle MDR a prohlášení o shodě dle zákona č. 22/1997 Sb., a označení shody CE);
* ostatní dokumenty, které mají dle účastníka tvořit obsah nabídky (např. plná moc pro oprávněnou osobu, smlouva s poddodavatelem, smlouva o společnosti).

V případě, že příslušný dokument předpokládá podpis dodavatele (krycí list, čestné prohlášení k prokázání části základní způsobilosti, seznam významných dodávek, cenová tabulka, aj.), musí být tento dokument podepsán osobou oprávněnou jednat za dodavatele. Pokud takové oprávnění nevyplývá z obchodního rejstříku, je třeba je zároveň v nabídce doložit (např. plnou mocí).

Dodavatelé mají podle § 218 odst. 1 ZZVZ právo ve svých nabídkách označit za důvěrné údaje, které považují za důvěrné.

V případě, že bude nabídka účastníka obsahovat osobní údaje třetích osob, je za dodržení Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. dubna 2016 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES – obecné nařízení o ochraně osobních údajů odpovědný účastník zadávacího řízení, neboť jako první tyto údaje ve své nabídce zpracovává.

## Vzorky

Dle § 211 odst. 5 písm. c) se požadavek na elektronickou komunikaci nevztahuje na předání vzorků.

Dodavatel samostatně předloží zadavateli vzorky v níže uvedeném rozsahu.

Vzorky předloží vzorky v následujícím rozsahu:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | **Rozměr** | **Obsah balení** | **Počet balení** |
| **Pro část 1** | **Buničitá vata v přířezech – bělená** | | |
|  | 15 x 20 cm | 4 až 5 kg | **1 bal** |
| **Pro část 2** | **Buničitá vata dělená – nesterilní tampony** | | |
|  | 4 x 5 cm | 1000 útržků | **1 bal** |
| **Pro část 3** | **Buničitá vata – sterilní tampony** | | |
|  | 4 x 5 cm | 10 ks | **1 bal** |
| **Pro část 4** | **Kompresy z gázy, 17 vláken, 8 vrstev, založené okraje** | | |
|  | 10 x 10 cm | 100 ks | **1 bal** |
| **Pro část 5** | **Tampon šitý, předepraný, s RTG kontrastem a tkanicí, 17 vláken, 4 vrstvy** | | |
|  | 40 až 45 cm x 40 až 45 cm | 100 ks | **1 bal** |
| **Pro část 6** | **Tampon stáčený, bez RTG kontrastu, 17 vláken** | | |
|  | 19 x 20 cm | max. 100 ks | **1 bal** (alespoň o 10 ks) |
| **Pro část 7** | **Gáza složky, 17 vláken, založené okraje** | | |
|  | 1 x 100 m | 1 ks | **1 bal** |
| **Pro část 8** | **Gáza v přířezech rolovaná, 17 vláken, 4 - 8 vrstev** | | |
|  | 12 x 90 cm | 1 ks | **1 bal** |
| **Pro část 9** | **Kompresy z gázy, 17 vláken, 8 vrstev, založené okraje** | | |
|  | 7,5 x 7,5 cm | 5 ks | **2 bal** |
| **Pro část 10** | **Tampon šitý, předepraný, s RTG kontrastem a tkanicí, 17 - 20 vláken, 4 vrstvy** | | |
|  | 40 až 45 cm x 40 až 45 cm | 5 ks | **2 bal** |
| **Pro část 11** | **Tampon stáčený, bez RTG kontrastu, 17 - 20 vláken** | | |
|  | 20 x 19 až 20 cm | 2 ks | **5 bal** |
| **Pro část 12** | **Gáza v přířezech skládaná, 17 vláken, bělená bavlna, 16 vrstev** | | |
|  | 10 x 20 cm | 4 ks | **3 bal** |
| **Pro část 13** | **Elastická, kompresivní obinadla s krátkým tahem do 90 %, volně ložená** | | |
|  | 12 cm x 5 m | 10 až 20 ks | **1 bal** |
| **Pro část 14** | **Elastická, kompresivní obinadla se středním až dlouhým tahem nad 110 %, volně ložená** | | |
|  | 12 cm x 4 m | 10 až 20 ks | **1 bal** |
| **Pro část 15** | **Elastická, fixační obinadla, volně ložená** | | |
|  | 12 cm x 4 m | 100 ks | **1 bal** |
| **Pro část 16** | **Obinadlo sádrové – rychleschnoucí** | | |
|  | 10 cm x 3 m | 1 nebo 2 ks | **10 bal** (o 1 ks) **nebo 5 bal** (o 2 ks) |
| **Pro část 17** | **Elastický, síťový tubulární obvaz pro fixaci krytí ran** | | |
|  | 2 až 2,5 cm | role 20 až 25 m | **1 bal** |

Seznam vzorků dodavatel vyznačí na krycím listu (příloha č. 1 zadávací dokumentace). Fyzicky vzorky předloží buď společně s podáním nabídky, nebo na výzvu zadavatele dle § 46 zákona. K tomu zadavatel uvádí, že pokud bude na krycím listu či jinde v nabídce požadovaný seznam vzorků uveden a vzorky nebudou předloženy do konce lhůty pro podání nabídek, výzvu k jejich předložení zašle dodavateli vždy. Předložené vzorky musí přesně odpovídat seznamu vzorků na krycím listu. To nevylučuje další postup zadavatele dle § 46 zákona. Zadavatel nicméně upozorňuje, že není možno podle § 46 odst. 1 zákona doplňovat či měnit vzorky v rozsahu, v jakém jsou předmětem hodnocení.

Vzorky zadavatel využije k hodnocení nabídek a dále k ověření splnění technických podmínek.

Předložené vzorky nebude zadavatel dodavatelům vracet, a to s ohledem na jejich charakter jako zdravotnického materiálu, který není znovupoužitelný. Znehodnocení vzorů jejich posuzováním v rámci zadávacího řízení nebude zadavatel dodavatelům kompenzovat.

Vybraný dodavatel nemá na vrácení vzorků nárok. Jeho vzorky budou uchovány u zadavatele po celou dobu trvání Rámcové dohody na plnění části veřejné zakázky a budou sloužit účelu popsanému v závazném vzoru rámcové dohody.

# Komunikace se zadavatelem a elektronický nástroj

Způsob komunikace mezi zadavatelem a dodavateli upravuje § 211 ZZVZ. Komunikace se zadavatelem musí probíhat v elektronické podobě.

Veřejná zakázka je zadávána prostřednictvím certifikovaného elektronického nástroje E-ZAK pro zadávání veřejných zakázek zadavatele dostupného na <https://zakazky.cenakhk.cz/> (dále jen „**E-ZAK**“).

Veškeré úkony v rámci tohoto zadávacího řízení (včetně podání nabídek) se provádějí elektronicky prostřednictvím E-ZAK, pokud není v této zadávací dokumentaci stanoveno jinak (např. v případě podání námitek), příp. pokud jinak nestanoví zadavatel v průběhu zadávacího řízení.

Podrobné informace o ovládání sytému jsou dostupné v uživatelské příručce <https://zakazky.cenakhk.cz/manual_2/ezak-manual-dodavatele-pdf> a manuálu elektronického podpisu <https://zakazky.cenakhk.cz/manual_3/qcm-podepisovaci_applet-pdf>.

Zadavatel upozorňuje, že pro plné využití všech funkcí elektronického nástroje E-ZAK je třeba provést a dokončit registraci dodavatele (<https://zakazky.cenakhk.cz/registrace.html>). Dodavateli se doporučuje prostudovat výše uvedené manuály pro dodavatele, provést test nastavení prohlížeče a test odeslání nabídky.

**Dodavatel je povinen provést registraci v elektronickém nástroji E-ZAK za účelem komunikace se zadavatelem.**

Za řádné a včasné seznamování se s písemnostmi zasílanými zadavatelem prostřednictvím E-ZAK, jakož i za správnost kontaktních údajů uvedených u dodavatele, odpovídá vždy dodavatel. **Veškeré písemnosti zasílané prostřednictvím E-ZAK se považují za řádně doručené dnem jejich doručení do uživatelského účtu adresáta písemnosti. Na doručení nemá vliv, zda byla písemnost jejím adresátem přečtena.**

V případě jakýchkoli otázek týkajících se technického nastavení kontaktujte prosím provozovatele elektronického nástroje E-ZAK na emailové adrese: [zakazky@cenakhk.cz](mailto:zakazky@cenakhk.cz) nebo [podpora@ezak.cz](mailto:podpora@ezak.cz). Ostatní informace jsou také uvedeny na webové stránce provozovatele systému <http://www.ezak.cz/>.

Povinnost elektronické komunikace se dle § 211 odst. 5 zákona nevztahuje na předání vyžadovaných vzorků, a to jak vzorků pro doložení technických podmínek, tak i vzorků pro hodnocení nabídek.

# Závaznost požadavků zadavatele

Informace a údaje uvedené v jednotlivých částech této zadávací dokumentace a v přílohách zadávací dokumentace vymezují závazné požadavky zadavatele na plnění veřejné zakázky. Tyto požadavky je dodavatel povinen plně a bezvýhradně respektovat při zpracování své nabídky. Neakceptování požadavků zadavatele uvedených v této zadávací dokumentaci bude považováno za nesplnění zadávacích podmínek s následkem vyloučení dodavatele ze zadávacího řízení.

# Vysvětlení, změna nebo doplnění zadávací dokumentace

Přestože tato zadávací dokumentace vymezuje předmět veřejné zakázky v podrobnostech nezbytných pro zpracování nabídky, mohou dodavatelé požadovat vysvětlení zadávacích podmínek. Písemná žádost musí být zadavateli doručena ve lhůtě dle § 98 odst. 3 ZZVZ.

Žádosti o vysvětlení dokumentace je třeba doručit v písemné podobě, a to výhradně v elektronické podobě, přednostně prostřednictvím profilu zadavatele či jiným způsobem v souladu se ZZVZ. Zadavatel ve lhůtě dle ZZVZ uveřejní vysvětlení a případné související dokumenty, vč. přesného znění žádosti, na profilu zadavatele. Uznávaný elektronický podpis dodavatele se nevyžaduje.

Na základě později doručené žádosti již není zadavatel dle ust. § 98 odst. 3 zákona povinen vysvětlení poskytnout. Pokud zadavatel vysvětlení na opožděně podanou žádost poskytne, není povinen dodržet lhůty pro poskytnutí vysvětlení stanovené zákonem.

Vysvětlení zadávací dokumentace může provést zadavatel také z vlastního podnětu v souladu s ust. § 98 odst. 1 zákona.

Zadavatel upozorňuje, že s využitím ust. § 242 odst. 5 zákona stanovil, že **námitky proti zadávací dokumentaci je možno podat nejpozději 48 hodin před koncem lhůty pro podání nabídek**. Tento termín je pak rozhodný také pro běh lhůt dle § 98 odst. 1 zákona.

# Lhůta pro podání nabídek

**Lhůta pro podání nabídek je uvedena na profilu zadavatele.**

K nabídkám, které byly doručeny po uplynutí lhůty pro podání nabídek, se v průběhu zadávacího řízení nepřihlíží.

Nabídka účastníka zadávacího řízení podaná v elektronické podobě musí splňovat požadavky podle ust. § 5 odst. 3 vyhlášky č. 260/2016 Sb., o stanovení podrobnějších podmínek týkajících se elektronických nástrojů, elektronických úkonů při zadávání veřejných zakázek a certifikátu shody.

Nabídka musí být zpracována prostřednictvím akceptovatelných formátů souborů, tj. Microsoft Office (Word, Excel), Open Office, PDF, JPEG, GIF, nebo PNG.

Zadavatel upozorňuje, že nenese odpovědnost za technické podmínky na straně dodavatele. Zadavatel doporučuje dodavatelům zohlednit zejména rychlost jejich připojení k internetu při podávání nabídky tak, aby tato byla podána ve lhůtě pro podání nabídek.

Zadavatel upozorňuje, že nabídka se považuje za doručenou okamžikem dokončení přenosu dat do elektronického nástroje E-ZAK. Je třeba, aby dodavatel zahájil proces podání nabídky s dostatečnou časovou rezervou pro případné výkyvy systému, za které zadavatel nenese odpovědnost.

Dodavatel předloží úplnou elektronickou verzi nabídky, a to s využitím elektronického nástroje E-ZAK. Způsob správného podání nabídky v elektronické podobě na veřejnou zakázku je uveden v uživatelské příručce elektronického nástroje E-ZAK pro dodavatele, která je k dispozici na elektronické adrese <https://zakazky.cenakhk.cz/>

Nabídka nemusí být opatřena elektronickým podpisem osoby oprávněné jednat za dodavatele. Elektronický podpis je vyžadován pouze při registraci dodavatele do elektronického nástroje. Podáním nabídky dodavatel se stanovenou formou komunikace a doručování souhlasí a zavazuje se poskytnout veškerou nezbytnou součinnost, zejména provést registraci v elektronickém nástroji E-ZAK a pravidelně kontrolovat doručené zprávy.

Nabídka může obsahovat více dokumentů (souborů), jednotlivé dokumenty musí být do systému E-ZAK vkládány jako jeden soubor (ve formátech analogicky k § 18 odst. 2 a 3 vyhl. č. 168/2016 Sb., ve znění pozdějších předpisů) nebo více souborů zkomprimovaných ve formátu zip, rar nebo 7z bez použití hesla. Zkomprimované soubory nesmí obsahovat žádný další zkomprimovaný soubor.

Zadavatel upozorňuje, že systém elektronického zadávání veřejných zakázek E-ZAK umožňuje pracovat se soubory o velikosti nejvýše 50MB za jeden takový soubor, příp. zkomprimované soubory. Soubory většího rozsahu je nutno před jejich odesláním prostřednictvím E-ZAK vhodným způsobem rozdělit. Velikost samotné nabídky jako celku není nijak omezena.

**Otevírání nabídek** se řídí ust. § 109 zákona.

Zadavatel provede otevírání nabídek, které podali účastníci zadávacího řízení, po uplynutí lhůty pro podání nabídek. Zadavatel nesmí otevřít nabídku před uplynutím lhůty pro podání nabídek.

Otevřením nabídky v elektronické podobě se rozumí zpřístupnění jejího obsahu zadavateli.

Zadavatel kontroluje při otevírání nabídek v elektronické podobě, zda nabídka byla doručena ve stanovené lhůtě, zda je autentická a zda s datovou zprávou obsahující nabídku nebylo před jejím otevřením manipulováno.

Vzhledem ke skutečnosti, že nabídky jsou podávány elektronicky, otevírání nabídek je neveřejné a účastníci zadávacího řízení se ho nemohou zúčastnit.

**Předání vzorků**

Vzorky dodavatel doručí na adresu zadavatele. Ke vzorkům dodavatel předá průvodní dokument s uvedením identifikačních údajů dodavatele a názvem tohoto zadávacího řízení.

# Podmínky pro uzavření Rámcové dohody

Zadavatel vyzve vybraného dodavatele k poskytnutí součinnosti před uzavřením Rámcové dohody. V případě neposkytnutí této řádné součinnosti (nepředložení některého z požadovaných dokumentů vůbec nebo v náležité podobě) zadavatel vyloučí vybraného dodavatele z účasti v zadávacím řízení a zadavatel může v souladu s ust. § 125 odst. 1 ZZVZ uzavřít Rámcovou dohodu s účastníkem zadávacího řízení, který se umístil jako další v pořadí.

Vybraný dodavatel je v souladu s § 104 písm. e) ZZVZ povinen zaslat zadavateli na žádost vzor Rámcové dohody včetně všech příloh [vyjma příloh, které nepodléhají uveřejňovací povinnosti ve smyslu § 3 odst. 2 písm. b) zákona č. 340/2015 Sb., o zvláštních podmínkách účinnosti některých smluv, uveřejňování těchto smluv a o registru smluv, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „**zákon o registru smluv**“)], elektronicky ve strojově čitelném formátu (např. MS WORD) s anonymizovanými informacemi, které dle § 3 odst. 1 zákona o registru smluv nebudou uveřejněny. Pokud tak vybraný dodavatel neučiní, považuje zadavatel tuto skutečnost za neposkytnutí součinnosti k uzavření Rámcové dohody a v souladu s § 122 odst. 7 ZZVZ jej vyloučí.

Vybraný dodavatel předloží zadavateli úplný výpis z evidence skutečných majitelů. Je-li dodavatel zahraniční právnickou osobou, vyzve jej zadavatel k předložení výpisu ze zahraniční evidence obdobné evidenci skutečných majitelů nebo, není-li takové evidence, pak zadavatel takového vybraného dodavatele vyzve:

1. ke sdělení identifikačních údajů všech osob, které jsou jeho skutečným majitelem, a
2. k předložení dokladů, z nichž vyplývá vztah všech osob podle písmene a) k dodavateli; těmito doklady jsou zejména

* výpis ze zahraniční evidence obdobné veřejnému rejstříku,
* seznam akcionářů,
* rozhodnutí statutárního orgánu o vyplacení podílu na zisku,
* společenská smlouva, zakladatelská listina nebo stanovy.

Vybraný dodavatel je povinen zadavateli dále na písemnou výzvu formou elektronické komunikace předložit následující elektronické dokumenty či elektronické doklady:

* **předložit originály nebo ověřené kopie dokladů vztahujících se ke kvalifikaci dodavatele, pokud je zadavatel již nemá k dispozici;**
* **předložit úplný výpis ze seznamu skutečných majitelů;**
* **údaj o tom, zda je dodavatel malým nebo středním podnikem ve smyslu doporučení Komise 2003/361/ES [[4]](#footnote-5)**;
* **údaje o interním čísle Rámcové dohody vybraného dodavatele, které bude aplikováno v tomto případě a údaje o osobách, které budou za vybraného dodavatele Rámcovou dohodu podepisovat,**

Zadavatel vyloučí vybraného dodavatele, zjistí-li na základě výše uvedených dokladů, že byl ve střetu zájmů podle § 44 odst. 2 a 3 zákona.

# Výhrady zadavatele

**Dodavatel může podat do veřejné zakázky jen jednu nabídku**.Dodavatel, který podal nabídku v zadávacím řízení, nesmí být současně osobou, jejímž prostřednictvím jiný dodavatel v zadávacím řízení prokazuje kvalifikaci. Zadavatel vyloučí účastníka zadávacího řízení, který podal více nabídek samostatně nebo společně s jinými dodavateli, nebo podal nabídku a současně je osobou, jejímž prostřednictvím jiný účastník zadávacího řízení v zadávacím řízení prokazuje kvalifikaci.

Zadavatel nebude účastníkům zadávacího řízení hradit náklady spojené s účastí v zadávacím řízení. Zadavatel nebude zodpovědný a ani nebude hradit žádné výdaje nebo ztráty, které mohou účastníkům vzniknout v souvislosti s jakýmikoliv aspekty zadávacího řízení.

Zadavatel **nepřipouští varianty nabídky**.

Zadavatel na tomto místě uvádí, že pokud nabídková cena ekonomicky nejvýhodnější nabídky přesáhne předpokládanou hodnotu této veřejné zakázky, pak to může zadavatel vyhodnotit jako důvod hodný zvláštního zřetele ve smyslu ust. § 127 odst. 2 písm. d) ZZVZ s výsledkem zrušení zadávacího řízení.

Zadavatel připouští pouze úpravu sjednaných jednotkových cen v souladu se zákonnou sazbou DPH účinnou v době uskutečnění zdanitelného plnění. Jiné změny závazku zadavatel nevyhrazuje.

Zadavatel si vyhrazuje právo ověřit informace obsažené v nabídce účastníka u třetích osob a účastník je povinen mu v tomto ohledu poskytnout veškerou potřebnou součinnost.

**Zadavatel si ve smyslu ust. § 242 odst. 5 ZZVZ vyhrazuje, že námitky proti zadávacím podmínkám lze podat nejpozději 48 hodin před skončením lhůty pro podání nabídek.** Tento termín je pak rozhodný také pro běh lhůt dle § 98 odst. 1 zákona.

Zadavatel si ve smyslu ust. § 100 odst. 2 ZZVZ vyhrazuje změnu dodavatele. V případě, že zadavatel odstoupí od rámcové dohody pro část veřejné zakázky v souladu s touto dohodou, je zadavatel oprávněn uzavřít rámcovou dohodu pro dotčenou část veřejné zakázky s dalším dodavatelem v pořadí (dále jen „druhý dodavatel“ nebo „nový dodavatel“), a to za podmínek uvedených v nabídce tohoto druhého dodavatele.

Pokud účastník zadávacího řízení, který se dle výsledku hodnocení umístil druhý v pořadí, odmítne poskytovat plnění namísto původně vybraného dodavatele, je zadavatel oprávněn obrátit se na účastníka zadávacího řízení, který se v hodnocení nabídek umístil jako třetí v pořadí. Tento postup může zadavatel aplikovat i ve vztahu k dodavatelům, kteří se umístili na čtvrtém a následujícím pořadí. Rámcová dohoda bude novým dodavatelem plněna v souladu s podmínkami dle zadávací dokumentace veřejné zakázky a nabídky nového dodavatele podané v zadávacím řízení pro danou část veřejné zakázky.

V souvislosti s realizací vyhrazené změny dodavatele je nový dodavatel oprávněn upravit rámcovou dohodu následujícím způsobem:

* Návrh rámcové dohody bude upraven dle nabídky nového dodavatele, zejména co se týče údajů o nabídkové ceně. Tato úprava návrhu rámcové dohody je vyhrazenou změnou dle ust. § 100 odst. 1 ZZVZ.
* Úprava doby trvání rámcové dohody uzavřené mezi zadavatelem a novým dodavatelem bude v takovém případě sjednána tak, že společně s dobou trvání a finančním objemem vyčerpaným původním dodavatelem, nepřesáhne finanční objem a dobu trvání uvedenou v článku 2.5 a 2.4 této zadávací dokumentace. Tato úprava návrhu rámcové dohody je vyhrazenou změnou dle ust. § 100 odst. 1 zákona.

Zadavatel uvádí v souladu s § 89 odst. 5 a 6 ZZVZ, že pokud se v zadávacích podmínkách vyskytnou požadavky nebo odkazy na obchodní firmy, názvy nebo jména a příjmení, specifická označení zboží a služeb, které platí pro určitou osobu, popřípadě její organizační složku za příznačné, patenty na vynálezy, užitné vzory, průmyslové vzory, ochranné známky nebo označení původu, je účastník oprávněn navrhnout i jiné, technicky a kvalitativně obdobné řešení, které musí splňovat technické a funkční požadavky zadavatele uvedené v této zadávací dokumentaci. Zadavatel si v případě potřeby vyhrazuje právo požádat účastníka o dodání prohlášení výrobce, že nabízené zařízení splňuje definované vlastnosti.

# Seznam příloh

Součástí zadávací dokumentace jsou následující přílohy:

Příloha č. 1 – Krycí list nabídky

Příloha č. 2 – Formuláře k prokázání kvalifikace, jiných zadávacích podmínek a dalších skutečností

Příloha č. 3 – Vzor Rámcové dohody, vč. příloh

Příloha č. 4 – Cenová tabulka

Příloha č. 5 – Technické požadavky

V Hradci Králové dne 14.05.2025

**Centrální zdravotnická zadavatelská s.r.o.**

**PŘÍLOHA Č. 1**

**Krycí list nabídky – část [….] VZ**

**DODAVATEL:**

**Obchodní firma/jméno** [………….]

Sídlo/místo podnikání [………….]

IČO, DIČ [………….]

Státní příslušnost

(země registrace) dodavatele [………….]

Zastoupen [………….]

Kontaktní osoba

ve věci podání nabídky [………….]

E-mail kontaktní osoby: [………….]

Telefon kontaktní osoby: [………….]

**NÁZEV VZ: „Dodávky obvazového materiálu“ – část [….] veřejné zakázky**

Prohlašujeme, že jsme se řádně seznámili se zněním zadávacích podmínek výše uvedené veřejné zakázky, zejména včetně podmínek Rámcové dohody a ostatních dokumentů tvořících součást Rámcové dohody a vysvětlení zadávací dokumentace.

V případě, že na základě výsledků výše uvedeného zadávacího řízení budu vyzván k uzavření Rámcové dohody, která je přílohou zadávací dokumentace, zavazuji se uzavřít tuto Rámcovou dohodu ve znění platném ke konci lhůty pro podání nabídek této veřejné zakázky.

**Zavazujeme se dodržet níže uvedenou nabídkovou cenu:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Nabídková cena v Kč bez DPH \*** | **Sazba DPH** | **DPH v Kč** | **Celková nabídková cena v Kč včetně DPH** |
| **(a)** | **%** | **(b)** = DPH z ceny (a) | **(c) = (a) + (b)** |
| **[bude doplněno]** | **[bude doplněno]** | **[bude doplněno]** | **[bude doplněno]** |

\* Tento údaj bude předmětem hodnocení v rámci hodnocení nejnižší nabídkové ceny.

**Dále prohlašujeme, že účastník JE/NENÍ[[5]](#footnote-6) malým či středním podnikem.**

**Dále prohlašujeme, že účastník JE/NENÍ[[6]](#footnote-7) kótován na burze cenných papírů.**

Dále prohlašuji, že pro účely zadávacího řízení předkládáme následující vzorky:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Položka vzorku dle zadávací dokumentace[[7]](#footnote-8)** | **Obchodní název** | **Počet balení** |
| **[bude doplněno]** | **[bude doplněno]** | **[bude doplněno]** |

Jméno:\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

funkce \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Podpis:\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

řádně oprávněn podepsat Nabídku jménem či v zastoupení \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Adresa \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Datum \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

**PŘÍLOHA Č. 2**

**FORMULÁŘE K PROKÁZÁNÍ KVALIFIKACE, K PROKÁZÁNÍ JINÝCH ZADÁVACÍCH PODMÍNEK A DALŠÍCH SKUTEČNOSTÍ**

Pokyny k vyplnění formulářů:

1. Dodavatel je povinen doplnit všechny údaje požadované ve formulářích.
2. Dle potřeby je dodavatel oprávněn připojit další listy.
3. V případě, že se některý údaj určený ve formuláři k doplnění na dodavatele nevztahuje, musí u něj dodavatel uvést „Netýká se“, se stručným vysvětlením důvodu.
4. Tam, kde ponechává formulář dodavateli na volbě mezi několika možnými alternativami, zvolí dodavatel vždy pouze jednu z nich a ostatní z formuláře odstraní.
5. Dodavatel odstraní z formuláře všechny poznámky pod čarou a instrukce pro vyplnění.
6. Osoba podepisující každý formulář zaručuje pravdivost a přesnost všech v něm uvedených údajů.
7. Informace obsažené ve formulářích budou předmětem posuzování splnění kvalifikace a ostatních podmínek účasti v zadávacím řízení. Za přesnost vyplnění formuláře, jeho úplnost a kompletnost připojené dokumentace odpovídá dodavatel.
8. Absence nebo nesprávné vyplnění údajů uvedených ve formulářích nebo chybějící přílohy mohou mít podle okolností za následek vyloučení účastníka z účasti v zadávacím řízení.

**OBSAH**

**Formuláře 2.1. Základní způsobilost a profesní způsobilost**

2.1.1. Konsolidované čestné prohlášení

**Formuláře**  **2.2.** **Technická kvalifikace**

2.2.1. Konsolidované čestné – seznam významných dodávek

**Formuláře 2.3. Jiné podmínky zadávacího řízení**

2.3.1. Seznam poddodavatelů a jiných osob

**FORMULÁŘ 2.1.1.**

**KONSOLIDOVANÉ ČESTNÉ PROHLÁŠENÍ – část [….] veřejné zakázky**

Společnost [bude doplněno],

se sídlem: [bude doplněno],

IČO: [bude doplněno],

zapsaná v obchodním rejstříku vedeném [bude doplněno], oddíl [bude doplněno], vložka [bude doplněno],

jakožto účastník v zadávacím řízení na veřejnou zakázku s názvem **„Dodávky obvazového materiálu“ – část [….] veřejné zakázky“** (dále jen „**účastník**“), prokazuje splnění základní a profesní způsobilosti dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů (dále jen **„ZZVZ“**), níže uvedeným způsobem.

**Účastník čestně prohlašuje, že**

* nebyl v zemi svého sídla v posledních 5 letech před zahájením zadávacího řízení pravomocně odsouzen pro trestný čin uvedený v příloze č. 3 k ZZVZ, anebo nebyl v posledních 5 letech před zahájením zadávacího řízení pravomocně odsouzen pro obdobný trestný čin podle právního řádu země svého sídla ve smyslu ustanovení § 74 odst. 1 písm. a) zákona. *(Je-li dodavatelem právnická osoba, musí tuto podmínku splňovat tato právnická osoba a zároveň každý člen statutárního orgánu. Je-li členem statutárního orgánu dodavatele právnická osoba, musí tuto podmínku splňovat: a) tato právnická osoba, b) každý člen statutárního orgánu této právnické osoby a c) osoba zastupující tuto právnickou osobu v statutárním orgánu dodavatele.);*
* nemá v České republice nebo v zemi mého sídla v evidenci daní zachycen splatný daňový nedoplatek ve smyslu ustanovení § 74 odst. 1 písm. b) zákona;
* nemá v České republice nebo v zemi svého sídla splatný nedoplatek na pojistném nebo na penále na veřejné zdravotní pojištění ve smyslu ustanovení § 74 odst. 1 písm. c) zákona;
* nemá v České republice nebo v zemi svého sídla splatný nedoplatek na pojistném nebo na penále na sociální zabezpečení a příspěvku na státní politiku zaměstnanosti ve smyslu ustanovení § 74 odst. 1 písm. d) zákona;
* není v likvidaci, nebylo proti němu vydáno rozhodnutí o úpadku, nebyla proti němu nařízena nucena správa podle jiného právního předpisu, ani není v obdobné situaci podle právního řádu země mého sídla ve smyslu ustanovení § 74 odst. 1 písm. e) zákona.

**Účastník dále čestně prohlašuje, že splňuje požadavky profesní kvalifikace dle ust. § 77 odst. 1 ZZVZ**

**Čestné prohlášení dodavatele o střetu zájmů**

Dodavatel potvrzuje, že on ani žádný z jeho poddodavatelů, prostřednictvím kterých v tomto zadávacím řízení prokazuje kvalifikaci, není obchodní společností, ve které veřejný funkcionář uvedený v § 2 odst. 1 písm. c) zák. č. 159/2006 Sb., o střetu zájmů, ve znění pozdějších předpisů, nebo jím ovládaná osoba vlastní podíl představující alespoň 25 % účasti společníka v obchodní společnosti.

Dodavatel dále prohlašuje, že dostane-li se dodavatel nebo poddodavatel, prostřednictvím kterého prokazuje v tomto zadávacím řízení kvalifikaci, do střetu zájmů dle § 4b zákona o střetu zájmů, a to kdykoliv až do okamžiku ukončení zadávacího řízení, oznámí dodavatel tuto skutečnost bez zbytečného odkladu zadavateli.

Dodavatel si je vědom všech právních důsledků, které pro něj mohou vyplývat z nepravdivosti zde uvedených údajů a skutečností.

**Čestné prohlášení dodavatele k neuzavření zakázaných dohod**

Podáním nabídky dodavatel prohlašuje, že v souvislosti se zadávanou veřejnou zakázkou neuzavřel a neuzavře s jinými osobami zakázanou dohodu ve smyslu zákona č. 143/2001 Sb., o ochraně hospodářské soutěže a o změně některých zákonů (zákon o ochraně hospodářské soutěže), ve znění pozdějších předpisů. Dodavatel si je vědom všech právních důsledků, které pro něj mohou vyplývat z nepravdivosti zde uvedených údajů a skutečností.

Dodavatel si je vědom všech právních důsledků, které pro něj mohou vyplývat z nepravdivosti zde uvedených údajů a skutečností.

**Čestné prohlášení dodavatele o splnění podmínek v souvislosti s právními předpisy upravujícími provádění mezinárodních sankcí**

Dodavatel tímto čestně prohlašuje, že:

1. on sám jakožto dodavatel, ani jeho poddodavatelé či jiné osoby, které se budou podílet na plnění veřejné zakázky, nejsou osobami, na něž se vztahuje zákaz zadání veřejné zakázky ve smyslu § 48a ZZVZ;
2. on sám jakožto dodavatel, případně dodavatelé v jeho rámci sdružení za účelem účasti v Zadávacím řízení, ani žádný z jeho poddodavatelů nebo jiných osob, jejichž způsobilost je využívána ve smyslu evropských směrnic o zadávání veřejných zakázek, **nejsou** osobami dle článku 5k nařízení Rady (EU) č. 833/2014 ze dne 31. července 2014 o omezujících opatřeních vzhledem k činnostem Ruska destabilizujícím situaci na Ukrajině, ve znění pozdějších předpisů;
3. on sám jakožto dodavatel, případně dodavatelé v jeho rámci sdružení za účelem účasti v Zadávacím řízení, ani žádný z jeho poddodavatelů nebo jiných osob, jejichž způsobilost je využívána ve smyslu evropských směrnic o zadávání veřejných zakázek, **nejsou** osobami dle článku 2[[8]](#footnote-9) nařízení Rady (EU) č. 269/2014 ze dne 17. března 2014, o omezujících opatřeních vzhledem k činnostem narušujícím nebo ohrožujícím územní celistvost, svrchovanost a nezávislost Ukrajiny, ve znění pozdějších předpisů, adalších prováděcích předpisů k tomuto nařízení Rady (EU) č. 269/2014 (**tzv. sankční seznamy**)[[9]](#footnote-10).

Dodavatel dále čestně prohlašuje, že přestane-li on sám jakožto dodavatel, případně dodavatelé v jeho rámci sdružení za účelem účasti v Zadávacím řízení, nebo některý z jeho poddodavatelů nebo jiných osob, jejichž způsobilost je využívána ve smyslu evropských směrnic o zadávání veřejných zakázek, splňovat výše uvedené podmínky, k nimž se toto četné prohlášení vztahuje, a to kdykoliv až do okamžiku ukončení Zadávacího řízení, oznámí tuto skutečnost bez zbytečného odkladu zadavateli Veřejné zakázky, nejpozději však **do 3 pracovních dnů** ode dne, kdy přestal splňovat výše uvedené podmínky, k nimž se toto četné prohlášení vztahuje.

Dodavatel si je vědom všech právních důsledků, které pro něj mohou vyplývat z nepravdivosti zde uvedených údajů a skutečností.

**Toto prohlášení činí účastník na základě své vážné a svobodné vůle a je si vědom všech následků plynoucích z uvedení nepravdivých údajů.**

V [bude doplněno] dne [bude doplněno]

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

[obchodní firma účastníka,

podpis oprávněné osoby (osob)

s uvedením funkce]

**FORMULÁŘ 2.2.1.**

**Seznam významných dodávek**

Společnost [bude doplněno],

se sídlem: [bude doplněno],

IČO: [bude doplněno],

zapsaná v obchodním rejstříku vedeném [bude doplněno], oddíl [bude doplněno], vložka [bude doplněno],

jakožto účastník v zadávacím řízení na veřejnou zakázku s názvem **„Dodávky obvazového materiálu“ – část [….] veřejné zakázky“** (dále jen „**účastník**“), tímto čestně prohlašuje, že jsme **v posledních 3 letech** před zahájením zadávacího řízení na nadepsanou veřejnou zakázku realizovali následující referenční dodávky, které uvádíme pro splnění zadavatelem stanovené technické kvalifikace:

|  |  |
| --- | --- |
| **Dodávka č. 1[[10]](#footnote-11)** | |
| **Předmět dodávky** | [bude doplněno] |
| **Objednatel** | [bude doplněno],  se sídlem: [bude doplněno],  IČO [bude doplněno]. |
| **Kontaktní osoba objednatele** | [bude doplněno],  e-mail: [bude doplněno],  telefon: [bude doplněno]. |
| **Cena** | [bude doplněno] Kč bez DPH |
| **Doba poskytnutí**  **(od – do)** | [bude doplněno] |

V [bude doplněno] dne [bude doplněno]

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

[obchodní firma účastníka,

podpis oprávněné osoby (osob)

s uvedením funkce

FORMULÁŘ 2.3.1.

SEZNAM PODDODAVATELŮ A JINÝCH OSOB

Společnost [bude doplněno],

se sídlem: [bude doplněno],

IČO: [bude doplněno],

zapsaná v obchodním rejstříku vedeném [bude doplněno], oddíl [bude doplněno], vložka [bude doplněno],

jakožto účastník v zadávacím řízení na veřejnou zakázku s názvem **„Dodávky obvazového materiálu“ – část [….] veřejné zakázky“** (dále jen „**účastník**“),

v souladu s požadavky ust. § 105 odst. 1 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů (dále jen **„zákon“** nebo **„ZZVZ“**), níže předkládá seznam poddodavatelů, pokud jsou dodavateli známi včetně uvedení, kterou část bude každý z poddodavatelů plnit

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Obchodní firma nebo název nebo jméno a příjmení poddodavatele** | **IČO (pokud bylo přiděleno) a sídlo poddodavatele** | **Část veřejné zakázky, kterou bude poddodavatel plnit** |
| [bude doplněno] | [bude doplněno] | [bude doplněno] |
| [bude doplněno] | [bude doplněno] | [bude doplněno] |
| [bude doplněno] | [bude doplněno] | [bude doplněno] |

*v* souladu s požadavky ust. § 83 odst. 1 zákona níže předkládá seznam jiných osob, jejichž prostřednictvím prokazuje kvalifikaci a u nichž doložil písemný závazek jiné osoby k poskytnutí plnění určeného k plnění veřejné zakázky nebo k poskytnutí věcí nebo práv, s nimiž bude dodavatel oprávněn disponovat v rámci plnění veřejné zakázky, a to alespoň v rozsahu, v jakém jiná osoba prokázala kvalifikaci za dodavatele.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Obchodní firma nebo název nebo jméno a příjmení jiné osoby** | **IČO (pokud bylo přiděleno) a sídlo jiné osoby** | **Kvalifikace, která je jinou osobou prokazována** |
| [bude doplněno] | [bude doplněno] | [bude doplněno] |
| [bude doplněno] | [bude doplněno] | [bude doplněno] |
| [bude doplněno] | [bude doplněno] | [bude doplněno] |

V [bude doplněno] dne [bude doplněno]

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

[obchodní firma účastníka,

podpis oprávněné osoby (osob)

s uvedením funkce]

**PŘÍLOHA Č. 3**

**Vzor Rámcové dohody + PřílohY**

(v samostatné příloze)

**PŘÍLOHA Č. 4**

**Cenová tabulka**

(v samostatné příloze)

**PŘÍLOHA Č. 5**

**Technické požadavky**

(v samostatné příloze)

1. Není tak možné například naskenovat listinný výpis z obchodního rejstříku a připojit k němu uznávaný elektronický podpis dodavatele. Tímto způsobem nevznikne originál výpisu z obchodního rejstříku, ale pouze jeho prostá kopie. [↑](#footnote-ref-2)
2. Dodavatel je oprávněn prokázat minimální úroveň součtem cen libovolného počtu dodávek realizovaných v období po sobě jdoucích 12 měsíců pro jediného objednatele. [↑](#footnote-ref-3)
3. Dostupné na <https://www.cnb.cz/cs/financni-trhy/devizovy-trh/kurzy-devizoveho-trhu/kurzy-devizoveho-trhu/> [↑](#footnote-ref-4)
4. Za malé a střední podnikatele se považují podnikatelé, kteří zaměstnávají méně než 250 osob a zároveň, jejichž roční obrat nepřesahuje 50 milionů EUR, nebo jejichž bilanční suma roční rozvahy nepřesahuje 43 milionů EUR. Informace k malým a středním podnikatelům lze získat v doporučení Komise 2003/361/ES, v Uživatelské příručce k definici malých a středních podniků dostupné zde: <http://ec.europa.eu/docsroom/documents/15582/attachments/1/translations/cs/renditions/native> nebo např. v dokumentech agentury CzechInvest na adrese <http://www.czechinvest.org/definice-msp>. [↑](#footnote-ref-5)
5. Nehodící se škrtněte. [↑](#footnote-ref-6)
6. Nehodící se škrtněte. [↑](#footnote-ref-7)
7. Dodavatel okopíruje potřebný počet buněk. [↑](#footnote-ref-8)
8. Dle článku 2 nařízení Rady (EU) č. 269/2014 ze dne 17. března 2014, o omezujících opatřeních vzhledem k činnostem narušujícím nebo ohrožujícím územní celistvost, svrchovanost a nezávislost Ukrajiny, ve znění pozdějších předpisů, nesmějí být žádné finanční prostředky ani hospodářské zdroje přímo ani nepřímo zpřístupněny fyzickým nebo právnickým osobám, subjektům či orgánům nebo fyzickým nebo právnickým osobám, subjektům či orgánům s nimi spojeným uvedeným v příloze I Nařízení nebo v jejich prospěch. [↑](#footnote-ref-9)
9. Zejm. Prováděcí nařízení Rady (EU) 2022/581 ze dne 8. dubna 2022, kterým se provádí [nařízení (EU) č. 269/2014](https://eur-lex.europa.eu/legal-content/CS/ALL/?uri=CELEX%3A32014R0269) o omezujících opatřeních vzhledem k činnostem narušujícím nebo ohrožujícím územní celistvost, svrchovanost a nezávislost Ukrajiny a prováděcí nařízení Rady (EU) 2022/658 ze dne 21. dubna 2022, kterým se provádí nařízení (EU) č. 269/2014 o omezujících opatřeních vzhledem k činnostem narušujícím nebo ohrožujícím územní celistvost, svrchovanost a nezávislost Ukrajiny. [↑](#footnote-ref-10)
10. Dodavatel zkopíruje potřebný počet buněk. [↑](#footnote-ref-11)